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David Icke - Vodi č kroz svjetsku zavjeru: 

28.Točkica 
Pomak 
Veličina nas kao ljudskih bića ne leži toliko u našoj sposobnosti da promijenimo svijet, stoje 
mit atomskog doba, već u našoj sposobnosti da promijenimo sebe. 
Mahatma Gandhi 
 
Ovo što sam izložio i 'svijet' kakav sam opisao samo je jedna stvarnost, jedan od 
„vremenskih isječaka" unutar beskonačnih mogućnosti, gdje sam koristio jezik ovog 
'svijeta' te njegovo viñenje i osjećaje kako bi opisao svakodnevnu manipulaciju koja 
zarobljava stvarnost naših pet čula. Najvažnija poglavlja ove knjige su, meñutim, prva 
dva i ovo. Ključ kolektivne zatočenosti je masovna hipnoza koja je dovela čovječanstvo 
da sebe vidi kao 'malo' iako smo svi mi sve što je ikada postojalo, postoji i što će ikada 
postojati. Zapravo, bilo je, jest i bili će odvija se u jednom te istom SADA, a mi jesmo to 
SADA. Kao što kaže jedan čovjek s iskustvom blizu smrti: 

...sve od početka: moje roñenje, moji preci, moja djeca, moja žena, sve mi je nadošlo 
istodobno. Vidio sam sve što se tiče mene i svih koji su bili oko mene. Vidio sam sve 
što misle sada, što su mislili tada, što se dogañalo prije i što se dogaña sada. Vrijeme 
ondje ne postoji, ne postoji slijed dogañaja, nema ograničenja, kao udaljenost, 
razdoblje, vrijeme, mjesto. Istodobno sam mogao biti gdje god sam poželio. 

Iz te perspektive, sve je moguće, da, čak i sreñivanje nereda kojeg smo u ovoj 
stvarnosti dopustili. Doista, nered se polako sreñuje, iako se možda tako ne čini. Kada 
sam se prvi puta počeo svjesno 'buditi' usred nekih neobičnih iskustava 1990. i 1991. 
(vidi Priče iz vremenske omče), glavna tema u mome životu postala je nastupajuća 
transformacija ljudske percepcije. Tada još nije bilo nikakvih znakova, ah dok sam 
putovao i upoznavao ljude koje zovemo 'vidovnjacima', rečeno mi je u mnogo navrata 
da sam predodreñen odigrati odreñenu ulogu u nastupajućem globalnom buñenju kada 
će se čovječanstvo osloboditi amnezije koja nas drži u ropstvu. Ostavio sam sve to po 
sirani da lagano vrije te sam nastavio živjeti svoj život, smatrajući da će se, ukoliko je 
to istina, pojaviti i dokazi u prilog tome. No, duboko u sebi, naprosto sam znao d a j e to 
istina, mada je sve ukazivalo na suprotno. Danas je jasno da se nešto kuhalo. Kad sam 
započeo svoj put otkrivanja i saopćavanja skrivene istine, javilo se masovno ismijavanje 
i osuñivanje od strane društva i tek je nekolicina onih koji su se već mijenjali pokazala 
neko zanimanje. Ovo se uglavnom nastavilo sve do kraja 90-ih kada sam vidio da se 
umovi i srca počinju otvarali sve brže. Na pragu smo transformacije, buñenja, kako god 
to nazvali. Možda se tako ne čini - uza sve sukobe, kontrolu i još uvijek zatvoreni um 
većine ljudi - no dolazi do buñenja širom svijeta. 
 
Poruka s„one strane" 
Kada su u pitanju vidovnjačke ili 'kanalizirane komunikacije treba biti na oprezu, zato 
stoje većina toga smeće, iz više razloga. Neki koji 'kanaliziraju' dobivaju 'informacije' iz 
vlastite psihe, a ne iz druge dimenzije ili više svijesti, pa je ono što kažu uobličeno tako ña 
se uklapa u njihova vjerovanja. Neki možda kontaktiraju svjesnost izvan ove stvarnosti, 
ali postoje mnogi entiteti u drugim svjetovima koji koriste 'kanale' radi manipulacije i 
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obmanjivanja. Često nalazimo daje vidovnjak ili osoba koja kanalizira jedan dan izvrsna, 
a drugi dan loša. Čak i isto kanaliziranje može proći kroz faze jake i slabe veze, slično 
kao mobitel. Kada se na vašem telefonu gubi signal, dobivate izobličenu informaciju, 
a isto je i s 'kanaliziranjem'. S vremena na vrijeme javi se nešto duboko smisleno, što 
proñe test onoga što nazivamo 'vrijeme'. Tako je bilo s komunikacijom koju sam primio 
preko 'kanaliziranja' odnosno 'medija' 1990. godine. Glavna razlika izmeñu vidovnjaka 
i medija je što vidovnjak dobiva informacije putem uma na način kao da komunicira s 
drugim svjetovima. Ponekad čujete da kažu „Možete li to ponoviti?" i „On kaže ovo ili 
ono..." Medij je obuzet svjesnošću iz druge dimenzije koja govori izravno kroz računalo 
njegovog ili njenog tijela. Uloga medija nije da komunicira, već da se povuče iz svjesnog 
stanja kako bi drugoj svjesnosti omogućila slobodan ulaz. Isto načelo zlonamjerno 
koriste Gmazovi iz druge dimenzije kako bi upravljali ponašanjem svojih gmazovskih 
hibrida. Kada je 'preuzimanje' dovoljno snažno, može doći do promjene izraza lica i 
glasa medija, a to se i dogodilo u komunikaciji iz 1990-e o preobrazbi ljudske percepcije. 
Komunikatorica mu je dala ime 'Magnu', ali mogao se zvali i Chuck Jones ili Ethel Bloggs; 
ime je posve nebitno. Bitna je poruka. 'Magnu' je kroz medija rekao da je povezan sa 
svijetom iz „razdoblja Atlantide" kada su se izgleda, kao što sam ukratko opisao ranije, 
dogañale fantastične promjene. Slijedi 'kanaliziranje' u cijelosti: 

Mislim da sada osjećate ulazne energije koje okružuju vaš planet. Mnoge od vas to 
navodi da postavljate pitanja. Mnoge od vas to tjera da u potpunosti preispitate svoj 
način života, kamo biste željeli dospjeti i što biste željeli radili. Ovo izaziva ogromna 
previranja. Neka od njih su iznimno zbunjujuća te jako bolna i uznemirujuća. Neki 
ljudi uviñaju da ne mogu ostati u svojim vezama zato što se njihovi partneri ne 
usklañuju na način na koji se oni usklañuju. To uzrokuje mnoge smetnje. U više 
sam navrata rekao ovom mediju da se morate organizirati u skupine meñusobne 
podrške. 
Dakle ovako. Moja odanost vašem planetu seže još od doba Atlantide ... [kada] ... 
su korištene mnoge energije i kada su korištene informacije i znanje koje je zbog 
odreñenih sigurnosnih razloga povučeno, možemo reći, zato da se spriječi totalna 
katastrofa, da se spriječi potpuno uništenje vašeg planeta. Mogli bismo reći da su 
u pitanju bile hitne mjere, da se spriječi preuranjeno uništenje stanovnika ovog 
planeta. 
Tada je, možemo reći, to znanje preneseno samo nekolicini; i to kao poduka u 
sklopu onog što bismo mogli nazvati hramsko okruženje, mada sam vrlo oprezan pri 
korištenju te riječi. Ona vjerojatno sadrži raznorazne konotacije. Dozvolite mi dakle 
da koristim tu riječ u najširem mogućem smislu. Bilo je onih koji su bili upućeni 
u to znanje. Postojali su stupnjevi inicijacije, a oni koji bi prošli čitavu inicijaciju 
bili su poznati kao Zaštitnici svjetla i Čuvari tajnog znanja. Iz tog okruženja i sam 
dolazim. 
Došlo je vrijeme kada su to znanje i energije povučeni. Jako mi je teško objasniti 
vam što točno pod time mislim, te ću vam prepustiti da o svemu promislite. Kako 
se energije oko vašeg planeta ubrzavaju, one latentne energije, one energije koje su 
bile povučene sada će vraćati u fazama. Postupno će se buditi. Kako razina svjesnosti 
vašeg planeta raste, oni Svjetlosni radnici meñu vama koji djeluju zajedno, moći će 
izdržati sve pročišćenije vibracije, tako da ćemo biti u mogućnosti upotrijebiti vas 
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kao katalizator preko kojeg ćemo unositi sve više i više energije. 
Koliko vas se više bude uzdiglo ususret ovom izazovu, to ćemo više ove energije 
uspjeti probuditi. Dakle, energija je svjesnost, a energije same po sebi sadrže znanje 
i informacije koje se ponovno počinju pojavljivati u vašoj svijesti, tako da će se 
mnogi od vas sjetiti vremena Atlantide. Sjetit ćete se da ste komunicirali s delfinima 
i kitovima. Tada ste razumjeli ostala inteligentna bića. Mogli ste levitirati. Mogli ste 
manifestirati stvari. Mogli ste izazvati spontano zapaljenje bez upotrebe čudotvornih 
sredstava. Čim znate što radite, ove stvari prirodno slijede. To je pitanje reda. 
Sada nazočnu jednom dobu na vašem planetu kada se te energije i znanje ponovno 
bude i nanovo integriraju u vašu svijest. Ne obazirem se na doba kada je ovo znanje 
dostupno nekolicini, već na vrijeme kada će se čitav planet probuditi u razumijevanju 
onoga šio ste naprosto zaboravili. Ne radi se o novoj informaciji, nego o sjećanju na 
ono što jeste i odakle dolazite. 
Od vas se dakle traži promjena. Od vas se traži da se potpuno promijenite. Nije 
stvar u malim promjenama gdje biste promijenili malo ovo, pa malo ono. Od vas 
se zapravo traži da se okrenete iznutra na van. Postoji tmasta sjena koja se mora 
pročistiti, a na vama je Svjetlosnim radnicima da se tom promjenom pozabavite. 
Vi koji ste u prvim redovima, vi ste gotovo kao snježna ralica. Vi ste kao vrh klina. 
Čeka vas, kako da se izrazim, mislim da vas donekle čeka gadan posao. Čeka vas jako 
puno posla, no, vi ste za to spremni. To je razlog zbog kojeg ste odlučili doći, zato ste 
ovdje, da uzmete lopatu i iskopale hrpu govana i na taj način prokrčite put kako bi 
drugima bilo lakše. 
jednako kao u vašem tijelu, energetske linije obavijaju vaš planet i kroz njega 
prolaze, a odgavaraju akupunklurnim linijama i meridijanima tijela. Tamo gdje se 
dvije linije sijeku, vi stvarale vrtlog, vrlo maleni vrtlog ako su linije dvije. Što se više 
linija ispresijeca, vrtlog je veći. Tako imate čakre koje su veliki vrtlozi energija koje se 
ispresijecaju. Isto je i s planetom. Tamo gdje se većina linija prepliće, tamo se nalaze 
najveći vrtlozi. 
Mogli bismo reći da je pleksus oko otočja koje vi nazivate Britansko otočje osovina 
kotača energija i pleksusa koji okružuju vaš planet. U drugim vremenima ona je 
služila kao sigurnosni ureñaj. Da bi se ove planetarne čakre aktivirale, sve energije 
moraju proći kroz središnju točku. Moraju proći kroz srce energetske strukture. 

To je razlog zastoje Britansko otočje uvijek bilo tako važno gmazovskim hibridima, 
i zašto se u Britaniji nalazi više monolita i krugova po kvadratnom kilometru nego igdje 
drugdje na svijetu. Oni predstavljaju kvarcne odašiljače/prijemnike smještene u srce 
planetarne energetske mreže, odnosno „matične ploče". Ono što je 'Magnu' rekao 1990. 
dogaña se sada kao 'buñenje' ili 'Pomak', kako ga neki ljudi nazivaju. 
Znanje je opasno ako je usañeno u pogrešan um, s time da je pamet bez mudrosti 
najdestruktivnija kombinacija, zato su s pojavom gmazovskog izazova energije koje 
sadržavaju više znanje povučene, kao što kaže 'Magnu'. Kako se snižavaju frekvencije, 
ne samo da vibracijsko polje postaje gušće, nego i same frekvencije slabe. To je kao 
da imamo jak prijem na radiju u jednom trenutku, a zatim čujemo slab glas koji se 
gubi. Time je okončano „Zlatno doba", a ova je stvarnost potonula u neznanje, što je 
ishodilo „istočnim grijehom". Znanje, potencijali i svjesnost koje je sadržavala povučena 
energija omogućavali su izgradnju zadivljujućih drevnih zdanja na način neobjašnjiv 
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konvencionalnoj povijesti. Moguće je da je kolosalna energetska promjena povezana s 
ogromnom geološkom katastrofom poznatom kao „Potop", nakon koje je život postao 
samo sjena onoga što je bilo ranije. Stvarnost je poslala vibracijski zatvor u kojoj su 
stanovnici ostali zarobljeni iluzijom gustoće, dočim su gmazovski hibridi dobili pristup 
višem intelektualnom (ali ne i duhovnom) znanju preko svojih gmazovskih gospodara 
iz drugih vibracijskih dimenzija. Oni koji su održali znanje, ili su bili u stanju podići 
svijest do razina izvan postojeće stvarnosti, otada su postali meta gmazovskih hibrida, 
a 'sveta' inkvizicija samo je jedan od primjera. Htjeli su imati monopol nad višim 
znanjima o načinima manipuliranja iluzijom i njenom energetskom/matematičkom 
konstrukcijom, a istovremeno držati ljudsku populaciju u neznanju. 
Gmazovi i njihovi vodeći hibridi su znali da će se energije i znanje vratiti, noseći 
sa sobom buñenje iz kolektivne amnezije zbog koje je bilo tako lako kontrolirati 
čovječanstvo. Uz ove energije slijedi svjesnost, povrat sjećanja na ono što se doista 
dogaña i ono što mi zapravo jesmo - beskrajna ljubav, beskrajan genij. Očajnička trka 
da se nametne potpuna kontrola putem mikročipova, elektromagnetske 'juhe', projekta 
HAARP, sustava TETRA, genetski modificirane hrane, kemijskog napada putem cjepiva 
i aditiva te sabotiranja dodataka hrani i alternativnih metoda liječenja, sve je to dio 
pokušaja da se ometa i kontrolira računalo ljudskog tijela kako se ono ne bi bilo u stanju 
povezati i izvršiti vibracijski povratak u Zlatno doba. Vrlo jednostavno, ako imate radio 
u moru frekvencija, ono će hvatati samo one stanice na koje je podešeno. Ideja je da se 
računalo ljudskog tijela povezuje isključivo na nižoj gustoći umjesto s višim znanjem koje 
ponovno postaje dostupno. Mikročip je glavno sredstvo, zajedno s 'mikro-stvarnošću' 
koju nastoje kreirati pomoću te 'juhe, zatim HAARP-a te sličnih tehnologija i satelitskih 
sustava. Orvelovske razine nadzora služe prvenstveno za prepoznavanje i pronalaženje 
onih koji se bude iz amnezije, dok politička korektnost i zakoni protiv širenja mržnje 
služe da ih sprečavaju u iznošenju onoga što znaju. DNK baze podataka osmišljene su 
tako da putem prijemnika/odašiljača omoguće pristup bilo čijem jedinstvenom kodu, 
kako bi se na osnovu vibracije otkrilo i omelo one koji pokazuju znakove prelaska u više 
vibracije. Planirano je da svako dijete bude mikročipirano nakon poroda kako bi ga se 
zadržalo u ropstvu čula od kolijevke pa do groba. Djeca i mladi ljudi nalaze se u samom 
centru ovog uragana, zato što će biti prisutni na samom vrhuncu 'Pomaka'. Gmazovski 
se hibridi možda doimaju kao da samouvjereno vladaju, ali su ustvari užasnuti pred 
mogućnošću da se ljudi probude i uvide istinu - a to je upravo ono što ćemo i učiniti, 
ako tako odlučimo. 
 
Skretanje pažnje na 'Armagedon' 
Postoje mnoge zamke u sagledavanju stvarnosti postavljene da odvrate ljude od Pomaka 
i stjeraju ih na razinu straha i sukoba. Na primjer, strah od klimatskih katastrofa, 
zajedno sa namještenim ratovima i ostalim nesrećama koje imaju na lageru, takoñer se 
koriste s ciljem ña se proda laž o „smaku svijeta". Stewart Swerdlow doznao je za scenarij 
„smaka svijeta" tijekom Montauk operacije kontrole uma na Long Islandu u New Yorku, 
a ima i mnogih drugih izvora koji govore o „Projektu Blue Beam" (Projekt plava zraka). 
Riječ je uglavnom o kreiranju 'ostvarenja' biblijskih i drugih religijskih 'proročanstava' 
s ciljem da se stanovništvo prijevarom navede na prihvaćanje „jedinstvene svjetske 
religije". Gmazovima su brojne religije dobro poslužile jer su im pružile odličnu priliku 
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za politiku „zavadi pa vladaj" prema potrebi. Meñutim, kako bi do kraja proveli svoje 
ciljeve - centraliziranu globalnu diktaturu sa svjetskom vladom, vojskom, centralnom 
bankom i valutom te kraj individualizma - moraju još uspostaviti i jedinstvenu svjetsku 
religiju. To je dio mentaliteta košnice/krda kojeg žele nametnuti. Pri tome je ključan 
sukob u kojeg treba uvući biblijsku zemlju povezanu s brojnim 'proročanstvima' - 
Izrael. Ovo uključuje, kako se tvrdi, uništenje džamije na Hramskoj gori u Jeruzalemu, 
bilo „terorističkom bombom" bilo izazvanim 'potresom'. Najizglednija je bomba, uzevši 
u obzir užase koji bi uslijedili u smislu islamske reakcije, a tijekom godina ovo sam 
predviñanje više puta čuo iz mojih vlastitih izvora. Bez obzira na sredstva, cilj je na 
umjetan način ispuniti proročanstvo iz Starog zavjeta o obnovi Jeruzalemskog hrama. 
Djelovanje putem „ostvarenja proročanstva" rabilo se stoljećima, a obuhvaća prikaz 
Novog zavjeta kao i ispunjenje Starog. Jedan od najglasnijih istraživača Projekta Blue 
Beam bio je francusko-kanadski novinar i kršćanin Serge Monast. Ovu je informaciju 
objelodanio ranih 90-ih, ali je 1995. umro, kako se činilo, od „srčanog udara", u dobi od 
46 godina. Monast je tvrdio, s čime se slaže i Swerdlow, da je Projekt Blue Beam opsežan 
globalni plan zavoñenja ljudi da se obrate na iluminatsku 'religiju' - zapravo babilonsku 
religiju, koja se trenutno najočitije ispoljava kroz Rimokatoličku crkvu. Umjesto niza 
dosad prisutnih božanstava u različitim religijama, namjeravaju ih stopiti u jedno. 
Postoje tvrdnje da se Projekt Blue Beam projekt orkestrira preko NASA-e i da će proći 
nekoliko faza prema stvaranju jedne svjetske religije na čije čelo će postaviti 'Antikrista'. 
 

To uključuje; 
• Lažna arheološka 'otkrića' koja će diskreditirati glavna religijska uvjerenja i 
pokazati da su pogrešna. 
• Golema svjetska hologramska 3D predstava na nebu sa zvukovima i laserima 
koji projiciraju odreñene slike u različitim dijelovima svijeta usklañene s 
prevladavajućim religijskim vjerovanjima pojedinih regija. Obratit će im se 
njihova vlastita verzija 'Boga ili 'mesije' i iznositi 'istinu'. Monasi, Swerdlow i 
ostali kažu da to uključuje projekcije Isusa, Muhameda, Bude, Krišne i ostalih 
vodećih vjerskih junaka. Naposljetku će se vidjeli kako se spajaju u jedno - u 
'Antikrista', božanstvo koje će biti u žarištu jedne sveobuhvatne svjetske religije. 
• Sve će se ovo, rečeno je, dogoditi usred velikih previranja u svijetu, uzrokovanih 
ratom i 'prirodnom' katastrofom, što uključuje i hologramsku vanzemaljsku 
'invaziju' usred koje će 'Antikrist' nastupiti da „nas spasi". 

Prema nekima, sustav je već testiran s hologramskim projekcijama 'Krista' koje 
su viñene u zabačenim krajevima. Uostalom, koliko bi NLO viñenja zapravo mogle 
biti hologramske projekcije? Hologramska tehnologija može projicirati bilo što kao 
3D optičku iluziju - svemirski brod, ratove na nebu, anñele, „Majku Božju" ili 'Isusa' 
- nedvojbeno je da takav potencijal postoji. Isto se odnosi na tehnologiju koja može 
prodrijeti u moždane funkcije na način da djeluju kao da nam se obraćaju 'Bog' ili 'Isus' 
ili 'Krišna'. Ovo će biti još jednostavnije budu li ljudi mikročipirani. Takva je tehnologija 
izuzetno napredna, s time da su čak savršenije metode još uvijek skrivene u podzemnim 
bazama i razvojnim projektima. Važno je da o mogućnostima ne sudimo po onome što 
znamo i vidimo; tajna dostignuća desetljećima su naprednija od toga. Ja ne kažem da 
su predviñanja u vezi Projekta Blue Beam istinita, jer to ne znam, nego da su sigurno 
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tehnološki izvediva. Pojedinosti možda nisu posve točne, ali sama priča, uvjeren sam, 
jest. Oni žele manipulirati religijskim uvjerenjima kako bi ih spojili u jedno, nakon 
ogromnih previranja i meñusobnih sukoba. Ako je ono što se govori o Projektu Blue 
Beam točno, sada ćemo barem biti svjesni što se dogaña kada se bude dogañalo, a što nas 
više za to bude znalo, učinak svega toga bit će manji. (Usput, možemo takoñer očekivati 
više stvarnih NLO aktivnosti koje će dokrajčiti smiješnu ideju da smo u ovoj stvarnosti 
'sami'. Te se aktivnosti već odvijaju nasuprot ogromnog prikrivanja od strane vlasti.) 
Plan da se manipulira biblijskim i drugim proročanstvima već se odvija preko 
pokreta kršćanskih cionista čiji utjecaj čitavo vrijeme raste. Kršćanski cionisti 
nepokolebljivo vjeruju u „smak svijeta". Većinu ovih evangelističkih kršćana njihovi 
voñe naprosto varaju ña podrže Izrael koji igra tako važnu ulogu u Bibliji i Isusovom 
životu, meñutim oni koji vode ovu predstavu jako dobro znaju čemu je ona namijenjena 
- da zavara kršćane uvjerenjem kako je došlo vrijeme „drugog dolaska" Ovo se uklapa 
u izjave o Projektu Blue Beam. Oni žele da kršćani povjeruju kako je napokon nastupilo 
vrijeme „smaka svijeta" najavljeno u Otkrivenju, i da se nalazimo usred onoga što se 
zove Armagedon', mjesto gdje se vodi „konačna bitka" izmeñu „dobra i zla". Nitko ne zna 
pouzdano gdje bi taj 'Armagedon' trebao biti, no pretpostavlja se da dolazi od hebrejskih 
riječi Har Megido ili Megiddo, što znači „planina Megiddo".  
U Otkrivenju stoji: 

Šesti anñeo zatrubi. I začujem neki glas iz rogova zlatnoga žrtvenika pred Bogom. 
Govoraše šestom anñelu koji je držao trublju: "Odriješi ona četiri anñela svezana na 
Pdjeci velikoj, Eufratu (sada Irak)" I odriješena bijahu četiri anñela, spremna za taj 
čas i dan i mjesec i godinu, da pobiju trećinu ljudi, A broj četa konjaničkih, kako sam 
čuo, bijaše dvije mirijade mirijada. 
(9:13-16) 
Šesti izli svoju čašu na Eufrat, rijeku veliku. I presahnu voda te načini prolaz kraljima 
s istoka sunčeva. I vidjeli: iz usta Zmajevih i iz usta Zvijerinih i iz usta Lažnoga 
proroka izlaze tri duha nečista, kao žabe. To su dusi zloduha šio čine znamenja, 
a poñoše sabrali kraljeve svega svijeta na rat za Dan veliki Boga Svevlañara. Evo 
dolazim kao tat! Blažen onaj koji bdije i čuva haljine svoje da ne ide gol te mu se ne 
vidi sramota! I skupiše ih na mjesto koje se hebrejski zove IIarmagedon. (16:12-17) 
(Biblija, Kršćanska sadašnjost, Zagreb 1988.; op. prev.) 

Har Megiddo je smješten na sjeveru Izraela, južno od Nazareta i Haife u području 
koje je bilo na meti Hezbollahovih raketnih napada iz Lebanona 2006. Kada pročitate 
i vidite materijal kojeg savez kršćanskih cionista iznosi u Sjedinjenim Državama, još 
je jasnije da se ideja smaka svijeta kroz bitku „dobra i zla" ili Armagedon promiče 
sve otvorenije. Nije dakle riječ o ispunjenju drevnog biblijskog proročanstva, nego o 
izvršavanju plana koji odražava biblijsko proročanstvo te o obmanjivanju kršćanskog 
i židovskog svijeta kako bi povjerovali da 'Gospod' ili 'Bog' čini ono što je obećao 
učiniti. To je nedvojbeno tema Blue Beama osmišljena da odvraća i skriva ono što se 
zaista dogaña. Da, dogañaju se velike promjene, sukobi i kontrola, koji svakim danom 
dobivaju sve veći zamah; ali mada se mnogima može činiti da se bliži smak svijeta iz 
Otkrivenja, mi ustvari doživljavamo vrijeme promjene koja će pomesti sve te besmislice. 
Van domašaja radara Iluminata i njihove strategije, duboko u 'ljudskoj' svijesti dogañaju 
se fantastične stvari. Ovo je vrijeme velikog Pomaka, velikog buñenja, a one koji su ga 
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spremni prihvatiti očekuje nevjerojatna preobrazba percepcije. 
 
2012. 
Još jedna tema koje trebamo biti svjesni je rastuća opsesija 2012. godinom. S 
približavanjem toga datuma, ovo je predodreñeno da praktički prijeñe u histeriju. Oni 
koji su proučavali kalendar kojeg je ostavila drevna civilizacija Maja iz srednje Amerike 
kažu ña on prikazuje energetske cikluse i evoluciju' svijesti. Maje navodno potječu s 
Yucatana u Meksiku gdje su se naselili otprilike 2600. g. pr. Kr., a svoj vrhunac dosežu 
oko 250. godine nove ere u područjima danas poznatim kao južni Meksiko, Gvatemala, 
sjeverni Belize i zapadni Honduras. Poznavali su astronomiju, razvili hijeroglifsko pismo 
te su na mnogo načina imali ista vjerovanja i znanja kao i Sumerani. Maje su takoñer bili 
blisko povezani s gmazovskim 'bogovima'. Danas su poznati najviše po veličanstvenim 
hramovima/piramidama i mjerenju 'vremenskih' i energetskih ciklusa u „majanskom 
kalendaru". Mnogi vjeruju da će se kulminacija glavnih energetskih ciklusa koje su Maje 
otkrili dogoditi 21. prosinca 2012. 
Drugi, poput dr. Carla Johana Callemana, autora knjiga kao što je Majanski kalendar 
i transformacija svijesti (Vie Mayan Calendar and the Transformation of Consciousness), 
kažu da je stvarni datum 28. listopad 2011. Ima i onih koji procjenjuju da je riječ o 
10. veljače 2011. Koji god da je datum vrlo nam je blizu, a zanimljivo je da sam vidio 
izvještaje prema kojima Sunce dosiže svoj maksimum pri kraju 2011. ili sredinom 2012., 
uz upozorenja da bi ono moglo utjecati na komunikacijske mreže i satelite. 
Godinu 2012. značajnom su smatrale mnoge drevne kulture, uključujući južnoafričke šamane 
poput Greda Mutwe, a spominje se mnogo puta u vezi vremenskog okvira pri ostvarenju plana 
gmazovskih hibrida. Maje su vjerovali da Zemlja prolazi kroz devet ciklusa, sačinjenih od 'dana' i 
'noći' (povoljna i nepovoljna vremena) i da svaki Ciklus sadrži dvadeset puta više 'stvaranja' nego 
prethodni. Neki vjeruju daje ovih devet ciklusa predstavljeno s devet razina majanske piramide 
(slika 255). Dr. Calleman kaže da 'vrijeme' ne prolazi brže u svakom sljedećem ciklusu, već se 
samo čini da je tako, budući da se odvija sve više i više 'kreacije' - aktivnosti. 
Promatramo li unazad samo zadnjih nekoliko stoljeća, taj obrazac jasno je uočljiv, pri čemu 
dolazi do sve ubrzanijeg ritma promjena i aktivnosti. Ono što se ne tako davno smatralo 
'čudima' i nemogućim danas je uobičajeno, a ovo je tek početak. Ian Xel Lungold, koji 
je surañivao s Callemanom na dešifriranju majanskih informacija, došao je do sličnog 
zaključka. On kaže: 

Vrlo sažeti primjer: peti ciklus kreacije započeo je prije 102 000 godina. Tada su naši 
preci naučili govorili. Za svaki tehnološki napredak je trebalo otprilike 7 900. Šesti 
ciklus započeo je 3115 pr.n.e kada smo naučili pisali. Tehnološke promjene su se 
dogañale svakih 396 godina. Sedmi ciklus započinje 1755 godine n.e. lavlja se otkriće 
poštanske službe, tiska, novina i početak industrijske revolucije. Veliki tehnološki 
napreci postižu se svakih 19.7 godina. Osmi cildus započeo je 5. studenog 1999. Sada 
imamo internet i trenutačnu komunikaciju sa čitavim svijetom. Jednaka količina 
tehničkog napretka javlja se svakih 360 dana. 
Majanski ciklusi prema istraživačima su: 
Stanični ciklus: započet prije 16,4 milijardi godina; razvija se svjesnost akcije/reakcije. 
Ciklus sisavaca: počinje prije 820 milijuna godina; razvijena je svijest stimulacije/odgovora. 
Nasljedni ciklus: započeo je prije 41 milijuna godina; razvija se svijest stimulacije/ 
individualnog odgovora. 
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Plemenski cildus: počinje prije dva milijuna godina; razvijena svijest o sličnostima/ 
razlikama. 
Kulturni ciklus: počinje prije 102.000 godina; razvitak rasuñivanja. 
Nacionalni ciklus: započeo 3115. g. pr. Kr.; razvija se svjesnost o zakonu. 
Planetarni ciklus: počinje 1755 godine; razvija se svjesnost o moći. 
Galaktički ciklus: započeo 5. siječnja 1999.; razvoj svijesti o etici. 
Univerzalni ciklus: počinje 10. veljače 2011. [ili u tom razdoblju 2011./2012.]; razvit 
će se neograničena sposobnost „svjesne su-kreacije". 

Po meni, ono što ovdje vidimo je računalni program Matriksa odnosno, kako ja 
to zovem, vremenska omča koja prolazi kroz svoj programirani cildus i vraća se na 
početak, simbolički, poput DVD-a. Ja ne mislim, poput (čini se) većine istraživača Maja, 
da ti ciklusi obilježavaju evoluciju svijesti u smislu Beskonačne svjesnosti ili Beskonačne 
svijesti. Ona nema potrebu 'razvijati' se kroz iskustvo igranja u virtualnoj stvarnosti. 
Smatram da je daleko više povezana s potencijalom svjesnosti da se manifestira sama 
po sebi i da na taj način utječe na program. Niti je predodreñena ili ovisna o nekom 
trenutku u 2011. ili 2012. Ne slažem se sa svime time. Riječ je o procesu transformacije 
koji postaje sve jači i jači, a do 2012. Pomak će odmaknuti daleko od točke u kojoj 
je danas, no, kao što sam rekao, 2012. je 'prozor' u promjenu, a ne godina, dan ili sat 
kada se sve iznenada okreće. Ovi 'majanski' ciklusi mogu predstavljati pozadinu, neki 
bi ih mogli nazvati „auto kartom", ah način na koji odlučimo krenuti ovisi o nama. 
Možemo dopustiti da program nama dominira i da budemo njegovi pijuni, ili ga 
možemo promijeniti pomoću svjesnosti. Nalazimo se u nevjerojatnom razdoblju u 
kojem se program i beskonačna svijest usklañuju; kakav li tek put očekuje one koji 
njime odluče krenuti. Prije dosta godina u svojim sam knjigama rekao kako postoje dva 
glavna načina reakcije na energetske tokove koji se sada obrušavaju kroz ovu stvarnost. 
Uzmimo analogiju s riječnom bujicom: možemo uživati u njenom protoku opušteno 
ležeći na zračnom jastuku, u jedinstvu s njenim tokom. Ili možemo stajati u vodi, ne 
želeći se pomaknuti i trošeći sve više i više energije samo da bismo ostali na nogama, 
i nepomični. Makar u tome i uspjeli, u nekom će trenutku valovi biti dovoljno veliki i 
moćni da nas izbace iz ravnoteže te povuku u silovitu i zapjenušanu vodenu bujicu. 
 
Napukli beton stvarnosti 
Svatko tko se bude budio iz programa znat će što se dogodilo kada čvrsta stvarnost 
počne pucati. Život vam se mijenja, najčešće 'raspada', a vi se pitate zbog čega prolazite 
kroz takve izazove iako ste jedino željeli biti 'duhovni'. Sve se ovo dogaña s jako dobrim 
razlogom. Mi projiciramo vibracijsko polje koje odražava naše trenutno mentalno, 
emotivno i duhovno stanje, gdje taj sustav vjerovanja odreñuje koja energetska polja 
unutar Svekolike Mogućnosti naše računalo 'očitava' ili ignorira. Proces je isti kao kada 
čovjek, nazovimo ga 'Tom' ne očitava energetsko polje svoje kćeri (te je zato ne može 
vidjeti) nakon što mu je hipnotizer usadio uvjerenje da je u prostoriji nema. Sustavi 
vjerovanja na nižim gustoćama koji dominiraju ljudskom percepcijom - strah, depresija, 
podjele, rase, religije, politika, „mi ili oni" - navode ljude da očitavaju samo maleni 
djelić Svekolike Mogućnosti. Od svih uvjerenja i stanja najviše ograničava strah, zato 
što uzrokuje da se ljudi vibracijski 'zamrznu' i uvuku u guste vibracijske ljušture. Iz te 
pozicije možemo 'iščitavati' samo ona polja unutar Svekolike Mogućnosti koja vibriraju 
unutar frekvencijske gustoće straha. Na taj način privlačimo ono čega se bojimo i 
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ostvarujemo depresivna stanja upravo očitavanjem tih polja koja se manifestiraju kao 
iskustva koje nas nastavljaju deprimirati. Ako vjerujemo da je čaša napola prazna, ona 
će to i biti. To je dodatan razlog zašto Gmazovi i njihovi hibridi rade na tome da zadrže 
ljude u stanju straha. 
Svoju zbilju stvaramo na osnovu svojih uvjerenja, svjesno ili nesvjesno. Na svjesnoj 
se razini može činiti da nešto vjerujemo, ali često se ispostavi da je to samo fasada koja 
krije ono što se zbiva nesvjesno. Možemo to uočiti kod naoko samouvjerenih ljudi koji su 
zapravo obuzeti teškim sumnjama u sebe, tik ispod granice svjesnog uma. Ovo očitavanje 
ili dekodiranje polja mogućnosti takoñer se može izraziti kao „vibracijski magnetizam" 
u kojem energija privlači sličnu vibraciju. Takve energije nazivamo ljudima, mjestima, 
poslovima, odnosima, iskustvima i tako dalje. Kako se budimo na drugoj razini svjesnosti, 
tako se energetska matrica koju nazivamo svojim 'životima' počinje razbijati i mijenjati. 
Ona se mora odražavati, a očito je da to i čini, u 'vanjskom' (dekodiranom) svijetu ljudi, 
mjesta, poslova, odnosa i iskustava. Za unutarnjom transformacijom mora slijediti 
'vanjska', zato što je jedna odraz druge. Mi to doživljavamo kao da nam se poznati nam 
život 'raspada', no ono što mi zapravo činimo je da se probijamo u novu stvarnost, a s 
time i u novo životno iskustvo. Ako uvijek radite što ste radili i prije, uvijek ćete dobivati 
isto što ste dobivali i prije. Moramo promijeniti ono što činimo, ili ono što jesmo, kako 
bismo promijenili ono što dobivamo. Može se činiti da je to neugodno i zastrašujuće, 
meñutim to se stara matrica raspada kako bi se mogla oblikovati nova. Nešto vrlo 
slično dogaña se u kolektivnom svijetu gdje često s užasom promatramo rušenje stare 
tvorevine. No, ono što nas očekuje s druge strane, je svijet koji odražava probuñeno 
shvaćanje da beskrajna ljubav jesi istina - a da je sve ostalo opsjena. Svjedočimo slomu 
stare matrice kako bi se otvorio prostor za novo roñenje, preporod druge kolektivne 
stvarnosti. U kanaliziranim porukama 'Magnua' rečeno je: 

Dakle, od vas se traži da se promijenite. Od vas se traži da se promijenile u cijelosti. 
Ne radi se o malim promjenama gdje biste promijenili malo ovoga, pa malo onoga. 
Od vas se doista traži da se okrenete naglavce. 

Svima nam je došlo vrijeme odluke, jedna je mogućnost održavanje iluzornih 
uvjerenja u nastojanju da nañemo sigurnost u poznatome. Ako to učinimo, stajat ćemo 
u nadirućoj bujici pokušavajući ostati na nogama dok voda teče sve brže i brže, a mi 
postajemo sve iscrpljeniji, uznemireniji i ustrašeniji. Druga je mogućnost da otvorimo 
svoja srca i umove, popnemo se na taj zračni jastuk, opustimo se i pustimo kamo nas 
energija nosi, ili točnije, kamo sami sebe nosimo pomoću manifestiranja drugačije 
stvarnosti. Razlika izmeñu ova dva stanja je odabir izmeñu praćenja kompjuterskog 
mozga i beskonačne svijesti. Drugim riječima, to je razlika izmeñu mišljenja i znanja. 
Za većinu ljudi, um koji misli je upravitelj percepcije. Kako kaže Rene Descartes, 
„mislim, dakle jesam". Da, jeste - na kompjuterskoj razini stvarnosti - ako odlučite 
misliti umjesto znati. Znati, što se takoñer zove i 'intuicija' je naša veza s Beskonačnom 
sviješću, dok je misao elektrokemijski fenomen, jednako kao i njen kolega, zatvorski 
čuvar - osjećaj. Na stanje uma utječu emocije i obrnuto, jer jedan drugome mijenjaju 
elektrokemijsku ravnotežu. Kada nas obuzmu emocije prestajemo trezveno razmišljati, 
a odreñeni misaoni obrasci utječu na emocije. Kada mislite na svoj najveći strah ili na 
najljepše iskustvo, osjetit ćete promjenu osjećaja. Oni su elektrokemijski i vibracijski 
povezani kroz tjelesni kompjutorski sustav i na isti se način mogu iz temelja promijeniti 
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pod vibracijskim utjecajem žive, električnih vodova, TETRA odašiljača, prehrambenih 
aditiva i tako dalje. Znanje, odnosno intuicija, vrlo je različit izvor Svjesnosti i donošenja 
odluka koji zaobilazi um i emocije, ili ih barem nadglasava ako odlučimo da ćemo radije 
slijediti intuiciju nego kompjutorski generiranu misao. 
 
Ne misli - znaj 
Koliko ste često u životu otkrili da je ono što osjećate u suprotnosti s onim što mislite 
da biste učinili? Želite nešto učiniti i vaše se srce (srčana čakra) raduje toj mogućnosti; 
no tada se ubacuje vaša glava i tjera vas da joj se pokorite. Tjelesno računalo je 
nenadmašno u gušenju intuicije i obično započinje svoj napad sa: „Ne možeš to učiniti 
zato što..." Uspije li vas prikliještiti u svojoj zoni stvarnosti, pobjeñuje gotovo svaki puta. 
Zašto i ne bi? Program vas gnjavi od vašeg roñenja, a ponavljanje je najučinkovitiji 
oblik kontrole percepcije. Stvarnost i 'logiku' svog tjelesnog računala razumijete zato 
jer u njemu toliko dugo živite. Kada ono kaže da će budete li slijedili svoju intuiciju 
posljedica biti A, B, i C, tada je pojava nelagode, krivnje i straha obično dovoljna da 
potisne vaše intuitivne porive. „Volio bih to učiniti, ali...", klasična je iskupljujuća replika 
prije povratka u 'stvarnost' materijalne 'odgovornosti'. O da, mi uvijek moramo biti 
'odgovorni', što obično znači igrati prema pravilima. Pri svom zadatku da utiša vašu 
intuiciju, vaše je tjelesno računalo potpomognuto drugim računalima udruženima 
u zaštiti svoje važnosti. Te druge laptope nazivamo svojim prijateljima, roditeljima i 
kolegama čiji robotski programi rigaju softvere tipa: „Ne možeš to učiniti, misli na svoj 
posao!"; „Ne možeš to učiniti, misli na svoju obitelj!"; „Ne možeš to učiniti, što će misliti 
susjedi?" i „Ne možeš to učiniti zbog svih razloga kojih se sada ne mogu sjetiti, ali daj 
mi par dana pa ću ti reći". Ovo čujete od majke računala, tate računala, brata i sestre 
računala, desničarskih računala, ljevičarskih računala, zelenih računala, nastavnika 
računala, liječnika računala, medija računala, kršćana računala, Židova računala, 
muslimana računala, hinduističkih računala i new age računala. Život može izgledati 
kao ña živimo u predstavništvu tvrtke PC World. 
Kompjutorska razina stvarnosti ne želi da se vaša percepcija promijeni dok ima 
gotovo potpunu kontrolu nad načinom na koji su stvari ureñene. Tjelesno računalo želi 
da služite sustavu zato što ono jest sustav. Ono je programirano da toj tvorevini služi. 
Ako mislite o onome što vam govori intuicija, zaključak će bez iznimke biti da računalo 
zna najbolje. Briana Clougha, trenera poznatog britanskog nogometnog kluba, jednom 
prilikom su pitali što se dogodi ako se igrač s njime ne slaže. „Pa", kaže on, „sastat ćemo 
se, porazgovarati o tome i složiti se da sam ja bio u pravu." Analogija je vrlo prikladna . 
Obično je isti ishod kada se um suprotstavi intuiciji. 
Beskonačna svijest govori kroz nas kroz intuiciju i znanje zato što je Sveznajuća. 
Ona ne treba razmišljati ili rješavati stvari, zato što već zna. Misliti znači prihvatiti da 
nemate sveznanje, i već je to dovoljno da vas zaključa u kompjutorsku stvarnost. Ne 
mislim da trebamo znati svaki detalj svega, iako je to na višim razinama Svjesnosti 
svakako moguće. 
Na ovoj frekvencijskoj gustoći možemo raditi s drugim razinama znanja. Spoznaja 
o tome da morate poduzeti odreñenu radnju nije uvjetovana vašim razumijevanjem 
baš svakog razloga takve radnje. Intuitivno znanje je osjećaj da nešto naprosto znamo, 
iako ne znamo zašto niti odakle to dolazi. Možda znate da trebate djelovati na odreñen 
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način ili otići nekamo, a ja kažem da trebate vjerovati svom osjećaju i ne dozvoliti da 
vas računalna misao od toga odgovori. Nije na meni da drugima govorim što da rade. 
Kako ljudi žive svoj život nije moja stvar, dokle god svoju volju ne nameću drugima. 
Samo iznosim svoje iskustvo intuicije, a na vama je da odlučite, ili bolje reći da znate 
što ćete od toga prihvatiti, a što odbaciti. Ja ne bih bio u stanju prikupiti sve informacije 
koje sam prikupio i napisati sve knjige da sam, eto, naprosto odlučio sjesti i pokušao 
sve to smisliti. Do informacija sam došao slijedeći intuiciju koja me je vodila putem 
nevjerojatnih podudarnosti do ljudi, knjiga, iskaza i iskustava koji su mi pokazali 
što se dogaña. Kada ljudi krenu za svojom intuicijom, tada otkriju kako su im životi 
ispunjeni 'podudarnostima'. Tok beskonačne svjesnosti ih vodi do svega što je potrebno 
kako bi ispunili svoju 'sudbinu' ili 'san'. Ovo se ni približno ne dogaña u istoj mjeri 
na kompjutorskoj razini stvarnosti na kojoj je percepcija mogućnosti vrlo ograničena. 
Program želi isključiti intuiciju, umjesto da je slijedi. Drugi razlog ograničenog 
sinkroniciteta je što gusle energije nemaju istu snagu privlačnosti kao slobodni tok 
svjesnosti, što se može simbolički prikazati ako se usporedi mali magnet koji privlači 
svega nekoliko komadića željeza s ogromnim elektromagnetom koji bi mogao, u 
energetskom smislu, privući i autobus s druge strane ceste. U energetskom smislu, 
otvaranje prema Beskonačnoj svjesnosti strahovito povećava vašu moć privlačenja 
onoga što želite i sposobnost da očitate' daleko veći spektar mogućnosti koje možete 
ostvariti u 'fizičkom' iskustvu. 
 
Vjera u maštu 
Tjelesno računalo zapravo je stvoreno da se otvara intuitivnim kanalima više svjesnosti, 
no sustavna manipulacija našim mislima i percepcijom često nas sprečava da iz toga 
izvučemo korist. Postoji dnevni Ijelesni ciklus pod nazivom ullradijanski ciklus odmora, 
kojeg bismo mogli nazvati „vrijeme intuicije". Preciznije rečeno, to je „bezvremenost 
intuicije", zato stoje vrijeme iluzija osjetilne stvarnosti i ne postoji na razinama s kojima 
se intuicija povezuje. Ultradijansku reakciju odmora na ovaj način opisuje dr. Laurie 
Nadel u svojoj knjizi Šesto čulo: aktivirajte iskonske moći svojeg uma ('Hie Sixth Sense: 
Unlocking Your Ultimate Mind Power): 

Dogaña li vam se da vam tijekom dana popusti pažnja? Možda se javi kao iznenadna 
lagana malaksalost ili blaga smušenost. Iznenada se osjećate dremljivo. Možda vam 
zasuze oči. Ne možete prestati zijevati ili uzdisati. 
Možda se zateknete kako zurite kroz prozor, misli vam odlutaju daleko od onoga što 
radite. Ako vam se netko obrati, trgnelc se na zvuk glasa. Ili u prvi mah ne shvatite 
što vam je rečeno, nego osobu tražite da to ponovi. 

Sve su to znaci da tijelo ulazi u ultradijansku reakciju odmora, kaže dr. Nadel, 
koja se ritmički ponavlja svakih 90 minuta. On kaže da su to razdoblja kada je tijelo 
najbolje usklañeno s intuicijom gdje se četiri glavna regulacijska sustava uravnotežuju i 
spajaju tijelo s višom Sviješću. Tijekom tih razdoblja desna polutka neokorteksa postaje 
dominantna. Ona predstavlja kreativan i intuitivan, 'nadsvjesni' dio mozga, u velikoj 
mjeri potisnut sustavom obrazovanja koji je usmjeren na usvajanje 'činjenica' nauštrb 
nadahnute kreativnosti. Dr. Nadel objašnjava da dremljivost i gubitak pažnje tijekom 
ultradijanske reakcije odmora odražavaju nastupanje promjene. Kaže da postoje 
razdoblja kada ćete vjerojatnije reći 'Aha!' ili steći iznenadne uvide. S time se slaže i 
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Ernest Rossi, autor knjige Psihobiologija iscjeljivanja iona i tijela (The Psychobiology of 
Mind/Body Healing). On kaže da tijekom ultradijanskih reakcija odmora tijelo ulazi u 
stanje intuitivnosti, pa postajemo prijemljiviji za podsvjesna područja: 

U tom se razdoblju najlakše povezujemo s vlastitom intuicijom i našim unutarnjim 
slikama. Misli su tada daleko bliže nesvjesnom. U tom razdoblju nesvjesno nastoji 
dobiti što više energije. Ako se naviknete da samo promatrate i pratite bez uplitanja, 
upast ćete u sanjarenje ili hipnagoško stanje, kako ja nazivam prirodniji oblik 
intuitivnog stanja. 

Ignoriranje ultradijanske reakcije odmora, ili nastojanje da se ona potisne, može 
izazvati da ljudi postanu razdražljivi, nemirni i depresivni, kaže dr. Nadel. Ako se 
prepustimo, to mogu postati trenuci najvećeg nadahnuća. On savjetuje: 

To je najbolje vrijeme da se odmorite umjesto da sebe tjerate na svladavanje umora. 
Možete to smatrati pauzama intuicije, vremenom da duboko udalmete, zatvorite oči 
i dopustile utiscima intuitivne desne polutke da prolaze vašim umom. Ako radite 
na nekom projektu i treba vam pomoć intuicije, sad je vrijeme da je zatražite. To je 
takoñer dobro vrijeme za meditaciju ... 
... Kada vam fiziologija intuicije postane jasnija, otkrit ćete da vam prirodni ritmovi 
tijela olakšavaju ulaz u intuitivno stanje. Možete uspješno meditirati u bilo koje doba 
dana, ali prepoznavanjem početka ultradijanske reakcije odmora možete poboljšati 
učinak ulaskom u tišinu, dok vaše tijelo obavlja svoj neurofiziološki rad. 

Ja ne meditiram na formalan način, ali sanjarim čitavo vrijeme na način kako 
to opisuje dr. Nadel. U tim se trenucima moj um stišava i prestaje brbljati. Ovo je 
još učinkovitije ukoliko možete naći neko mirno mjesto. Buka nas zadržava u čulnoj 
stvarnosti lako što privlači pažnju osjetila sluha i uma, dok nam tišina omogućuje da 
odemo bilo kuda, budući da je tišina posvuda. Mahatma Gandhi je sasvim točno rekao: 
"Često razmišljam o tome kako onaj tko traži istinu treba biti u tišini." Sve Što Jest može 
se 'čuti' u tišini, i to je razlog što su mjesta stvarne tišine danas tako rijetka, osobito u 
urbanim sredinama u kojima živi većina ljudi. 
Sanjarenje u tišini, ili sanjarenje u bilo kojoj situaciji omogućuje proboj uvidima. 
Kakve li potvrde gluposti i neznanja našeg 'modernog' društva, kada se našim školarcima, 
nakon što udu u ultradijansku reakciju odmora, govori „prestanite sanjariti i primite se 
posla". Kada sam ja išao u školu, uvijek sam nastojao sjediti uz prozor kako bih mogao 
gledati van dok su pričali o logaritmima i algebri. Jedina stvar koju sam o algebri naučio 
jest da je x = nañite mi prozor. 
„Vrijeme intuicije" je najučinkovitije za samoiscjeljenje tijela. Ernest Rossi naglašava 
kako su većina metoda iscjeljivanja, uključujući šamanizam i holističko iscjeljivanje, 
zapravo rituali koji pomažu postizanje ultradijanske reakcije odmora, kada se je lako 
uskladiti (sinkronizirati). Promatranjem razdoblja kada nastupa ultradijanska reakcija 
odmora možemo na najučinkovitiji način iskoristili svoje intuitivne kanale 'znanja'. No, 
treba raditi, radin , raditi, jer društvo ne dozvoljava takve stvari i čini da ljudi osjećaju 
krivnju kada se odmaraju. Količina rada ili 'činjenja smatra se pozitivnom karakteristikom 
nečije naravi. Meñutim, ako mi stalno činimo, umjesto da jesmo, postajemo sluge nižeg 
uma, intelekta, umjesto da smo izraz Beskonačne svijesti. Dozvolivši sebi da 'budemo', 
mi ćemo zapravo biti inspirirani da 'činimo' na daleko djelotvorniji način, zbog uvida 
koje će to donijeti. Koliko često najveće spoznaje dolaze ne kroz intelekt već prvenstveno 
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kroz intuitivni predosjećaj? Predosjećaj iza kojeg slijedi intelekt naposljetku se pokazuje 
točnim. Naši predosjećaji, naša intuicija, odnosno ono što ja nazivam 'spoznanjem', 
dolaze iz beskonačne svjesnosti, a ne od intelekta. 
Čuo sam mnogo puta da ljudi pričaju kako im se dok su se tuširali ili bili u kadi, 
niotkuda pojavila nadahnuta 'misao'. Neki kažu da najdublje uvide dobivaju dok voze. 
U svim tim situacijama ulazimo u stanje sanjarenja zbog čega se kanali i otvaraju prema 
intuiciji. Primijetit ćele kako se intuitivno znanje očito pojavljuje 'niotkuda'. Tada nema 
intelektualnog slijeda misli koji bi vodio takvom ishodu. Bang! Odjednom je tu. „Sada 
shvaćam!" Ovo se dogaña iz dva razloga. Prvo, Beskonačna svjesnost je Sveznajuća, 
stoga jednostavno zna; ne mora na tome raditi posredstvom intelekta. Drugo, vrijeme 
je čulna iluzija programa matrice/Matriksa, stoga svjesnost izvan Matriksa komunicira 
trenutačno u jedinom trenutku koji postoji - u SADA. Kada dopremo do svoje intuicije, 
mi 'znamo' u istom trenutku u kojem do znanja dolazimo. Slijed misli je izraz iluzorne 
konstrukcije 'vremena, dok intuicija i mudrost stižu istog trenutka - SADA - baš kada 
nam je to potrebno, zato što dolaze iz bezvremenih svjetova. 
 
U obrani svojih na čela 
Kada bi me ljudi pitali koji je najvažniji korak transformacije u beskonačnu svjesnost, 
rekao bih: slijedite svoju intuiciju, odnosno spoznanje. Kada kompjuterski um krene 
u ofanzivu, što je neminovno, držite se svoje intuicije i vidite kamo vas vodi. Ono što 
činite i doživljavale često će biti u dubokoj suprotnosti s glavnim tokovima misli i 
društva. Vaša intuicija ne slijedi kompjutorsku stvarnost niti njegove naredbe i zabrane, 
obaveze i pravila, ispravno i neispravno, moralno i nemoralno. Da vas intuicija ne vodi 
drugim putem u drugačije shvaćanje stvarnosti onda to ne bi bila Beskonačna svijest 
već samo drugačiji oblik programa. Ljudi iz kompjutorske stvarnosti mislit će da ste 
ludi, čudni ili opasni, no koga briga. Mene nije. Ja sam ja, ja sam slobodan, pa ako se 
to drugima ne sviña, žalim slučaj. Ovakva reakcija na ljude koji razbiju kalup dolazi od 
kompjutorske reakcije na potencijalni izazov a, na dubljoj razini, oni koji žive spontani i 
slobodni kazuju nešto o onima koji to nisu. Podsvjesno, pogled na nekoga tko izražava 
svoju slobodu podsjeća kompjutorske robove na vlastiti konformizam. „Dalde, začepi 
više i prilagodi se jer me uznemiruješ - ako ja moram biti robot, moraš i ti." Hvala na 
ponudi, ali ne bih, hvala. 
Tranzicija može predstavljati ogroman izazov zbog pritiska da ostanete unutar 
zadanih okvira. Oni oko vas, osobito roditelji, mogu vas nemilosrdno emotivno 
ucjenjivati kako bi vas spriječili ña izrazite svoje beskrajno ja. Ljudi su skloni djelovati 
po načelu „kako to utječe na mene?", i vrlo često je ono što rade i govore za „vaše vlastito 
dobro" ili zato što „samo misle na vas", ustvari manipuliranje situacijom da dobiju ono 
što oni žele. Riječ je o još jednom obliku psihološkog fašizma. Da bismo se oslobodili 
programa, ne smijemo mu podleći, već trebamo dozvoliti intuiciji da nas vodi. Ljudi 
koji se bude, mogu izgubiti posao ih doživjeti ña se njihovi prijatelji, veze i poznanstva 
mijenjaju. No, kako bismo se oslobodili programa ako ne promijenimo način života 
kojeg je laj program stvorio? Radi se o vibracijskoj povezanosti, a kada promijenimo 
stanje vibracija, naš 'magnelizam' prestaje privlačiti stari krug i počinje privlačiti novi. 
Ljudi koji se zajedno s vama mijenjaju, iz istog razloga s vama mogu i ostati. Trik je u 
tome da se trebate pouzdati u vlastitu intuiciju, nakon čega napokon možete vidjeti gdje 
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vas sve to vodi. Ako zaglavite u tranzicijskom strahu od promjene, počet ćete stvarati 
stvarnost koja će odgovarati onome čega se bojite. Zapamtite, ne postoji oskudica, samo 
beskrajno obilje. Mi kreiramo oskudicu tako što u nju vjerujemo, a ona će nestati tek 
kada to prestanemo činiti. Sve je u ovom 'fizičkom' svijetu energija koja se manifestirala, 
a energija je beskonačna. Kako onda može postojati oskudica? Jedino ako dekodiramo 
stvarnost i stvorimo iluziju oskudice. 
Vaš kompjuterski um jest poput čovjeka koji vesla u čamcu i vidi ispred sebe tek 
sljedeću okuku rijeke. Ako ga vjetar i valovi nose prema obali, on će veslati kao lud ña 
im se odupre i nastavi dalje. Ako je stjeran na obalu bit će ljut, frustriran zbog 'zaokreta' 
kojim je njegov život skrenuo. „Zašto baš ja?" „Zašto sam tako nesretan?". Okrivljavat će 
vjetar, proizvoñača čamca, oblik vesla i činjenicu da ga je 'Bog napustio. Kada bilo što 
krene po zlu, mora se naći netko tko je kriv, jer se tada, začudo, osjećamo bolje. Zatim 
naš nasukani veslač, psujući na obali rijeke, sretne mještanina i sazna koliko je samo 
sreće imao. Baš iza sljedećeg zavoja počinje ogroman vodopad, a daje dospio samo malo 
dalje, zatekao bi se u velikoj opasnosti. „Ah", kažemo u takvim trenucima, „Sad vidim 
da me cijelo vrijeme nešto štiti". Da, štite vas one sile koje su vas 'napustile'. Ne mogu to 
dovoljno naglasili, govoreći samome sebi jednako kao i drugima, da moramo vjerovati 
procesu transformacije zato što, dok računalo stvarnosti vidi tek do sljedećeg riječnog 
zavoja, Beskonačna svjesnost može vidjeti sve, od izvora pa do mora. Ono što se čini 
kao 'problem' može biti fantastična prilika koja čeka da je otkrijemo. Život tako često, i 
genijalno, prerušava naše najveće darove u najgore noćne more. Još jedna kanalizirana 
poruka koju sam dobio 1990. kaže: 

Istinska ljubav ne daje uvijek primaocu ono što bi on volio primiti, već mu uvijek 
daje ono što je za njega najbolje. Stoga, pozdravite sve što dobijete, bez obzira sviña li 
vam se to ili ne. Porazmislite o svemu što vam se ne sviña i pokušajte ustanoviti zašto 
je to bilo potrebno. Na taj način, prihvaćanje će bili puno lakše. 

Ono što nazivamo transformacijom zapravo je proces deprogramiranja. To nije u 
tolikoj mjeri učenje koliko je obučavanje. Mi smo oduvijek bili Beskonačna svjesnost, 
ali su nas manipulacija i programiranje iskopčali iz razumijevanja te činjenice. Ako ste 
zakopani u rupu - u našem slučaju, vibracijski - izlaz van je uklanjanje blata koje stoji 
izmeñu vas i dnevnog svjetla. Čim to učinite vi ste slobodni, a ista je stvar s našom 
sadašnjom situacijom. Začahureni smo u raznim uvjerenjima koja se energetski 
manifestiraju kao gusta elektromagnetska polja, ljuskama jajeta kako ih ja zovem, koja 
nas sprečavaju da vidimo dnevno svjetlo - i da se povezujemo s Beskrajnom sviješću 
koja mi jesmo, uvijek smo bili i uvijek ćemo biti. Iskustva koja privlačimo čim odlučimo 
da se želimo probiti izvan okvira skrojena su tako da razbiju gustoću uvjerenja, nakon 
čega možemo ugledati svjetlo. Kada se to dogodi, sve više i više naše više Svijesti može 
dotjecati u našu kompjutorsku stvarnost pa se i samo tjelesno računalo počne mijenjati 
nakon što je prepravljena programirana percepcija. Tijelo je programirano tako da 
većinom bude neprijatelj slobode i Beskrajne svijesti, ali tako ne mora biti. S potonjim 
elementima ono može biti i u skladu. Ukoliko se držite intuicije kroz sve izazove koji 
mogu nastati, tamo će vaša kompjutorska stvarnost simbolički stajati, prekriženih ruku, 
govoreći „Jesam ti rekla", svaki put kad se pojavi izazov. Nakon nekog vremena, kako se 
vaš život mijenja na bolje zbog iskustava koja ste imali, lijepih i ne tako lijepili, računalo 
počinje skidati {download) te informacije i mijenjati vlastiti program. Ono uvida da to 
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što vi slijedite intuiciju može izazvati neke probleme u ovoj kaotičnoj stvarnosti, ali na 
kraju sve dobro svrši - ne usprkos onome što ste doživjeli, nego zbog toga. Što se više 
povezujete s višim razinama Svjesnosti, više će energije moći reprogramirati računalo 
na višoj razini percepcije. Tijelo, um i duh postaju 'Jedno' kao što i trebaju biti, a rat 
izmeñu intuicije i kompjutorskog uma prestaje. 
 
Energija te če kamo ju pažnja usmjerava... 
Razumijevanje moći privlačenja od vitalnog je značaja za ponovno stjecanje kontrole 
nad iskustvom. Kada na nešto usmjerimo pažnju, u tom smjeru kreće i naša pažnja. 
Ako smo usredotočeni na ono što nas plaši, ta pažnja će nas energetski povezati upravo 
s onim čega se bojimo, a isto je sa svime ostalim, bilo to ugodno ili neugodno. Jednom 
je neki Cherokee Indijanac učio svoje unuke životu te im je rekao: 

U meni se odvija borba... To je strašna borba izmeñu dva vuka. jedan vuk predstavlja 
strah, ljutnju, zavist, tugu, žaljenje, pohlepu, oholost, samosažaljenje, krivnju, 
ogorčenost, inferiornost, laž, ponos i nadmenost. Drugi vuk predstavlja radost, mir. 
ljubav, nadu, zajedništvo, spokoj, poniznost, ljubaznost, dobročinstvo, prijateljstvo, 
suosjećanje, velikodušnost, istinu, suosjećanje i vjeru. Ova ista borba takoñer se 
odvija u vama, kao i u svakoj drugoj osobi. 

Djeca su o tome malo razmislila, pa ga jedno dijete upita: „Koji će vuk pobijediti?" 
Stari Indijanac odgovori: „Onaj kojeg hranim". Ili onaj kojem dajem pažnju. Kada 
reagiramo na situaciju ili donosimo odluku, vrijedi se pitati s koje razine Svjesnosti dolazi 
naša reakcija ili odluka. Ukoliko ono što smo odlučili predstavlja strah, ljutnju, zavist, 
tugu, žaljenje, pohlepu, oholost, samosažaljenje, krivnju, ogorčenost, inferiornost, laž, 
ponos i nadmenost - to će biti naš kompjutorski program. Ako je to pak manifestacija 
radosti, mira, ljubavi, nade, zajedništva, spokoja, poniznosti, ljubaznosti, dobročinstva, 
prijateljstva, suosjećanja, velikodušja i istine - to će biti Beskrajna svijest. Odbijanjem 
akcija i reakcija koje proizlaze iz kompjutorskog programa te prihvaćanjem samo onih 
koje dolaze od Beskrajne svijesti, mi prepravljamo program i dovodimo u sklad 'srce 
i 'glavu'. Dok se to zbiva, tjelesno računalo prestaje reagirati na početnu vrstu naredbi i 
postaje voljni instrument Beskonačne svijesti. Kada reagiramo na neki program, prema 
sebi trebamo biti blagi, ne dopustivši da nas obuzme samopreziranje ili frustracija. Samo 
se nasmijte, prepoznajući to kao „Matriksov trenutak" i promijenite reakciju ili odluku. 
Sama po sebi, ovakva svjesna reakcija prepravit će program pritiskom na tipku 'delete' 
(obrisi). 
Drugi način pristupa jest da uvijek činite ono što znate da je ispravno, umjesto 
onoga što mislite da je za vas u tom trenutku ispravno. Beskrajna svjesnost uvijek čini 
ono što zna da je ispravno, dočim je računalo programirano da misli samo na sebe i svoj 
opstanak. Postoje legije ljudi širom svijeta koji djeluju unutar zavjere ili su je djelomično 
doživjeli, a koji bi mogli jako puno učiniti za prestanak tiranije, samo kad bi progovorili 
i rekli što znaju. To bi značilo činiti ono što je ispravno za sve. Većina to ne čini zato jer 
se boje posljedica po sebe i svoje bližnje. Ja to razumijem, meñutim, najčešće ono što 
mislimo da je ispravno, uopće nije tako, niti u 'duhovnom' niti u 'fizičkom' smislu. Naši 
će bližnji i voljeni živjeti p o d fašističkom globalnom diktaturom osim ako ne raspletemo 
njenu vibracijsku tvorevinu putem informacija i svjesnosti. Kada se povučemo iz ove 
iluzorne stvarnosti u trenutku kojeg nazivamo 'smrt', što ćemo tada doživljavati kao 
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istinski ispravno? Služiti strahovima, željama ili iluzijama kompjutorskog programa ili 
djelovati na način koji služi interesima svih? Nije dobro što ljudi sami sebe pokušavaju 
zavarati misleći da čine ono što znaju da je ispravno, dok zapravo slijede vlastite 
interese. Mi znamo kada to činimo, jednako kao što roditelj zna da iza svih pokušaja 
samozavaravanja manipulira svojom djecom u skladu s vlastitim interesima dok 
istodobno tvrdi da sve čini za „dobrobit djeteta". Čineći ono što znamo da je ispravno, 
umjesto onoga što mislimo da je ispravno za nas u danom trenutku, promijenili bismo 
život na Zemlji u razmjerima koji su mnogima danas nezamislivi. Učinak jednostavnih 
istina je zemljotresan ako ih gorljivo slijedimo na način one biblijske upute: „Ne čini 
drugima ono što ne želiš da drugi čine tebi". Ili, kako Gandhi kaže: „Vi sami morate biti 
promjena koju u svijetu želite vidjeti". 
 
Ustani i nemoj se boriti 
Moglo bi se činiti da je ovo što sam rekao prilično 'mlitav' način da se svlada 'moć' 
urote gmazovskih hibrida, ali nije. To je jedini način da se to uspješno obavi. Sve 
proizlazi iz mijenjanja nas samih i nadjačavanja programa koji nas kontrolira i upravlja 
našim ponašanjem. Mogao sam reći da moramo organizirati prosvjedne povorke i 
javne rasprave ili da trebamo organizirati oružani otpor, kako neki predlažu. Ako se 
namjeravamo suprotstaviti zavjeri dok se nalazimo u istom lom programu, kakvog to, 
dovraga, dobra može donijeti? Samo bismo dolili ulje na Matriksovu vatru, na globalnoj 
razini. „Sili se moramo suprotstaviti silom, a vatri vatrom." Doista? Što dobivate u takvim 
situacijama? Dvostruku silu i dvostruku vatru. „Moramo ustati i boriti se." O, odlično 
zamišljeno, sada imamo dvije strane koje se bore, a ja mislim da se to zove 'rat'. „Moramo 
ratovali da bismo zaustavili ratove." Hej, zašto se ne borite za mir, pa ćemo imati dvije 
jednako beskorisne stvari istovremeno? Boriti se za mir, ratovati da bi se spriječili ratovi 
jest glupa dvomisao a, baš kao što kompjutorski testosteroni mogu žudjeti za borbom, u 
ovakvoj bici vladajuće strukture imaju sve potrebno oružje da pobijede. Još nešto: jesu 
li ikada borbe protiv diktature postigle išta osim nove diktature pod novim nazivom? 
Fašizam, komunizam, demokracija, sve su to diktature u različitim oblicima zato što 
predstavljaju manifestaciju iste sile. „Vanjski" mir može doći jedino kroz „unutarnji 
mir". Crni Jelen (Black Elk), duhovni voda Oglala Sijuksa, kaže: 

Prvi mir, koji je najvažniji, proizlazi iz duša ljudi koji su uvidjeli svoj odnos i svoje 
jedinstvo sa svemirom i svim njegovim silama, koji su uvidjeli da u središtu svemira 
boravi Wakan-Tanka [Veliki Duh], da se to središte zapravo nalazi posvuda i da je 
ono unutar svakog od nas. 
To je pravi mir, a svaki drugi mir je samo njegov odraz. Drugi mir je onaj koji se 
sklapa izmeñu dva pojedinca, a treći onaj koji se sldapa izmeñu dvije nacije. Meñutim, 
iznad svega morale shvatiti da izmeñu nacija mira nikada ne može biti sve dok se ne 
spozna da pravi mir, što cesto govorim, obitava unutar ljudskih duša. 

Potreban je pomak u svijesti ili se ništa neće promijeniti. Kako i bi, kada ova razina 
svjesnosti - Svijesti - koja je sudionik u stvaranju vibracijskog zatvora samo nastavlja 
dodavati rešetke. Albert Einstein je rekao da se „problemi ne mogu riješiti na onoj 
razini svijesti na kojoj su stvoreni". Iako je bio sasvim u pravu, mnogi pokušavaju činiti 
baš to. Vidim istraživače koji uspijevaju osvijetliti neke aspekte zavjera, i nek' im je sa 
srećom, ali oni su još uvijek zatočeni svojim religijskim uvjerenjima koja su dio urote. 
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Gostovao sam u jednoj američkoj radio-emisiji kada me je jedan kršćanin, protivnik 
zavjera nazvao 'Sotonom', na osnovu toga što ne vjerujem u Tsusa'. Nebitno što sam 
posvetio većinu svog života razotkrivanju onoga što se zbiva, budući da nisam sljedbenik 
njegove religije, treba me osuditi i odbaciti. Takvi se ljudi 'bore' protiv zavjere dok su 
istodobno njome prošiveni. Oni nikada neće biti nositelji osloboñenja, izmeñu ostalog 
i zato jer ga zapravo ne žele. Ne traže oni slobodu za sve, nego slobodu za njih i njihova 
uvjerenja. Kad bi bili na vlasti, nametali bi narodu svoja uvjerenja jednakim žarom kao 
Iluminati danas. Vidjeli smo to kod onih koji su bježeći od „vjerskih progona" iz Europe 
nametnuli strogu puritansku vjeru u Americi čim im se za to ukazala prilika. Naravno 
da jesu, slijedili su isti program kao i ostale inačice kršćanske religije koja ih je natjerala 
da pobjegnu u Ameriku. Dakle, još jednom imamo isti program drugog naziva. Ranije 
sam spomenuo da mi je jedan televizijski producent rekao kako se član pokreta istine 
o napadima 11. rujna ne želi pojaviti zajedno sa mnom u snimanom dokumentarcu. 
Osim toga, taj me pokret ne poziva na svoje manifestacije, iako sam o zavjeri 11. rujna 
pisao i govorio daleko prije nego što je ta mogućnost ikome od njih pala na pamet. Ne 
žele da ih se povezuje sa mnom zato što prelazim granice njihove percepcije. Oni se 
mogu nositi s činjenicom da su zla ljudska bića mogla izvršiti napade 11. rujna kako 
bi opravdali veće nametanje kontrole i napade na druge države zbog nafte, no, čim se 
dotaknete iluzorne prirode stvarnosti i entiteta iz drugih dimenzija, njihovi se umovi 
pozatvaraju jednako brzo kao što se drugima zatvaraju umovi u odnosu na njih i njihova 
uvjerenja o dogañajima 11. rujna. Kako li često ljudi postupaju prema drugima na način 
kojeg osuñuju kada se tako postupa prema njima samima. Nimalo me ne dira što su me 
te 'zavjereničke' organizacije odbile. Uvijek sam radio sam i uvijek ću raditi sam, pa me 
organizacije uopće ne zanimaju. Ovo izdvajam tek kao izvrstan primjer kako se nešto 
pokušava promijeniti na onoj razini svijesti koja je to stvorila. To nikada nije uspjelo, iz 
jednog jednostavnog razloga: jer je nemoguće. 
Jedino pristupanjem višim razinama Svijesti možemo preobraziti ono što su 
stvorile gušće razine. Ovo znači otvaranje naših umova i srca tako da se možemo 
povezati sa višom Svjesnošću. Spominjući zatvorene umove, savršeno opisujemo 
tu situaciju. Ljudsko energetsko polje postaje balon niske frekvencije koji tjera svoje 
stanare. Ranije sam govorio kako David Shainberg, američki psihijatar iz Psihijatrijskog 
instituta William Alanson White, smatra da su misli energetski vrtlozi koji mogu postati 
nepokretni i kruti. Ovi vrtlozi su druga razina procesa koji spaja neuronske mreže i 
stvara kruti, repetitivni niz kojeg one ispaljuju 'očitavajući' stvarnost. Shainberg kaže 
da se ovi nepokretni, gusti vrtlozi ispoljavaju u vidu čvrstih uvjerenja, krutog osjećaja 
za stvarnost i nepromjenjivih stavova. Ovo takoñer ide i u obrnutom pravcu, pa kruti 
stavovi i uvjerenja stvaraju guste vrtloge i nepomične neuronske mreže. Ove mreže i 
energetska polja niske frekvencije (drugačiji izraz istih uvjerenja) su ono što zatvara 
kanale čakri i zadržava nas u stvarnosti pet osjetila, blokirajući svjesnu povezanost s 
Beskrajnom sviješću. Kao što sam rekao, čak će i većina članova pokreta za istraživanje 
urota doći samo do točke gdje njihova kruta uvjerenja blokiraju put i sprečavaju njihove 
neurone da ih ispale u višu orbitu odakle se vidi daleko šira slika. Ti ljudi takoñer žele 
zadržati svoju 'vjerodostojnost' u javnosti, stoga dozvoljavaju da ograničena percepcija 
većine ljudi postane njihova. Budite 'vjerodostojni', budite mentalni rob, vi znate da to 
ima smisla. 



 18 

Prvi korak u razbijanju ovih čvrstih energetskih polja koja nas drže u neznanju i 
ropstvu je prestanak prosuñivanja na osnovu refleksne akcije. Otvorite um Svekolikoj 
Mogućnosti. To ne znači da morate prihvatiti sve što čujete, naravno da ne. To znači 
prestati s odbacivanjem nečega samo zato što je u suprotnosti s vašom trenutnom 
percepcijom stvarnosti i mogućnostima. Sjetite se da Svekolika Mogućnost znači da 
je sve moguće. Ovo možda zvuči samo po sebi razumljivo, ali obično se zaboravlja. To 
ne znači da se nešto, ako je to nešto moguće, mora i dogañati; već jedino znači da je 
to moguće, stoga pustite da informacija o tome uñe u vaš sustav obrade podataka bez 
apriornog odbacivanja. Energija će odmah poteći ravnomjernije i snažnije, čim se vaš 
um otvori a energetska ljuska počne pucati (slika 256, na sljedećoj stranici). Sad otvorite 
srce i osjetite informaciju koju razmatrate. Što vam vaša intuicija, vaše znanje govori o 
tome? Nije bitno što vam govore misli; što govori vaša intuicija o njenoj valjanosti? Je 
li to 'da ili 'ne', 'možda ili „ima u tome istine ali ne razumijem sve"? Pod otvaranjem 
srca mislim na otvaranje srčanog vrtloga u sredini vaših grudi, što sam otkrio da je 
najsnažnija veza s intuitivnim znanjem. Vizualizirajte da se otvara još više te će se vrtlog 
i otvoriti, zato što energija reagira na svijest. Kako i ne bi kada energija jest svijest? Ova 
prosta načela otvaranja vašeg uma prema Svekolikoj Mogućnosti, filtriranja informacija 
i iskustava kroz intuitivno znanje i nastojanja da sami budete promjena koju želite vidjeti 
u svijetu, preobrazit će vaš život i odvesti vas na daleko višu razinu svjesnosti. Vaše će se 
vibracijsko stanje ubrzati i postati još snažniji magnet, a vi ćete se moći svjesno povezati 
s Beskrajnom svjesnošću - mirnom i tihom samosvjesnom Sveukupnošću. 
 
Obavijest o namjeri 
Kada govorimo o onome što biste željeli postići u životu, intuicija je opet glavna. Vodit 
će vas putovima koje ste planirali prije negoli ste ušli u ovu stvarnost. Ako slijedite samo 
um, programi i manipulacije mogu izazvati da se izgubite u labirintu i ne doživite ono 
što ste odlučili. Ako ste visoki metar i pol i mršavi kao glista, sa sigurnošću možemo reći 
kako vaša sudbina nije da postanete svjetski boksački prvak u teškoj kategoriji. Da je to 
bio vaš cilj, vaša Svjesnost ne bi odabrala takav tip tjelesnog računala. Što vas ushićuje? 
O čemu sanjarite? Što vas čini sretnima i ispunjenima? Što vam kaže intuicija? Ovo su 
signalna svjetla prema putu kojim trebamo krenuti. Život ne treba biti težak, to je jedan 
od najvećih mitova kojima se nama upravlja. On se doima teškim zbog načina na koji 
percipiramo stvarnost. Kao čovjek koji je veslao niz rijeku. Da je percipirao kako se sve 
dogaña s razlogom, mirno bi ostavio svoj čamac na obali, znajući da postoji pozitivno 
objašnjenje za to što nije mogao nastaviti svoj put. Alternativa je biti gnjevan i frustriran, 
pa se život tada čini 'teškim', a zapravo je riječ o različitoj percepciji istog iskustva. Ista 
stvar vrijedi kada govorim o izazovima s kojima se suočavamo tijekom transformacije, 
'Pomaka'. To ne mora bili 'teško'. Mi možemo pozdraviti izazove i raspad našeg starog 
života u saznanju da je riječ o potvrdi da su promjene koje tražimo u tijeku. Ili se spram 
svakog izazova možemo odnositi kao da je katastrofa i da je „nešto pošlo po zlu"; u tom 
slučaju izazov može nalikovati noćnoj mori. Da ponovim još jednom, ne radi se niti o 
jednom niti o drugom, nego o našoj percepciji, a nju možemo kontrolirati. 
Kada donesete odluku - uz postojanje namjere - o tome kamo želite ići i što želite 
činiti, vi projicirate frekvenciju, magnetizam koji se odnosi na tu namjeru. Što dublje 
u sebi znate da će se to dogoditi, i što se manje samo nadate, magnetski pipci odnosno 
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magnetsko polje koje vaša namjera emitira postaje jače. Sve je energija - ljudi, mjesta, 
informacije i iskustva - i vi počinjete uviñati kako vaše magnetske projekcije, prenoseći 
frekvenciju vaše namjere, privlače putem prividne 'slučajnosti' ljude, mjesta, informacije 
i iskustva koji vam pomažu u ostvarenju želje. Ako se nalazite svom odabranom putu, 
sve će se sinkronizirati i teći gotovo bez ikakvog napora. Slučajnosti nisu neobjašnjive 
niti 'magične', one su kompatibilna magnetska polja koja se meñusobno privlače. 
Odrazi toga su rečenice tipa „Odakle ti ovdje?" i „Kako je svijet mali!" Mnogo su mi 
puta ljudi pričali kako im je u knjižari neka moja knjiga pala s police ravno pred njih. 
Čini se nevjerojatno, ali je vrlo jednostavno. Tražili su znanje magnetski projicirajući 
namjeru, često nesvjesno. Posljedica toga je bila da se njihovo magnetsko polje spojilo s 
magnetskim poljem knjige i doslovno izvuklo knjigu s police. Život je tako divan, samo 
kad mu dozvolimo da to bude. Kada 'racionalne' misli i emocije staju na put ovom 
toku, sinkronicitet ne može učinkovito djelovati. Intuicija kaže „kreni ovim putem", a 
kompjutorska misao kaže 'nemoj'. Ako slijedimo računalo, ostat ćemo u programu i 
zanemariti intuiciju koja sjedi u automobilu upaljenog motora, spremnom na bijeg. Ako 
uvidile da se nešto ne oñvijaja s lakoćom, vjerojatno nešto ometa energetski tok. To može 
biti računalni um koji vas je odveo na stranputicu na kojoj se počinjete boriti protiv 
intuitivnog toka umjesto da mu se prepustite. Kao da gurate vrata zaključana šifrom. 
Možete gurati koliko hoćete, psovati koliko hoćete, biti frustrirani koliko god vas je 
volja, ali ona se neće otvoriti zato što nemate potrebnu energetsku kombinaciju. Vi imate 
šifru 303, a brava je 101. U takvim slučajevima posavjetujte se sa svojom intuicijom i 
vidite kamo vas ona vodi. Kada ponovo nañete pravi tok, koji vas uopće ne mora odvesti 
kamo vaš kompjutorski um želi ići, otkrit ćete da se sinkronicitet vratio i da se prava 
vrata otvaraju sama od sebe. Drugi razlog zbog kojeg se vrata možda ne otvaraju je to 
što se zasad i ne trebaju otvoriti! U ovoj stvarnosti postoji odreñeni slijed, ili se barem 
tako čini, pa ako nešto pokušavate učiniti preko reda to se neće dogoditi. Kada doñete 
na ta ista vrata kad je za to vrijeme, ona se otvaraju kao da ste našli šifru na bravi. U 
ovim okolnostima upravo to, na mnogo načina, i činimo. Otkrivamo kombinacije šifri 
matrice/Matriksa kako bi ona radila za nas umjesto protiv nas. 
 
Svije će u mraku 
Onog časa kada se počnemo buditi, izlaziti iz svojih vibracijskih zatvora i povezivati se 
s višim razinama Svijesti, počinjemo u svoj život privlačiti ljude koji su na istoj valnoj 
dužini. Postoje dva načina na koji se povezujemo u ovoj stvarnosti: putem beskrajnog 
polja Svijesti ili kroz naše DNK odašiljače/prijemnike. I jedno i drugo objašnjava ono 
što nazivamo 'telepatijom'. Kako puštamo višu razinu Svijesti u kompjutorsku razinu 
stvarnosti, tako se ona počinje odražavati na emitiranje DNK te mi postajemo još 
snažniji prijenosnici ovih viših frekvencija. Ovo ne samo što povećava naše kreativne 
potencijale i manifestiranje 'slučajnosti', već omogućuje da te više frekvencije postanu 
dostupne drugim DNK prijemnicima. Sada umjesto umova koji se moraju otvoriti da bi 
razbili zacementiranu stvarnost i doprli do Beskonačne svijesti, beton će se raspuknuti 
pod djelovanjem ovih emisija DNK od strane ljudi koji se bude, i to na kompjutorskoj 
razini. Primjer za to je simpatetička rezonancija violine gdje će se zvuk dovoljno jake 
frekvencije prenijeti na druge violine, uskladivši ih s valnom dužinom proizvedenog 
zvuka. Još jedan primjer je 'misterija zvana sindrom stotog majmuna, gdje nakon što 
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nekoliko primjeraka neke životinjske vrste otkrije nešto novo, iznenada to isto počnu 
činiti svi ili većina primjeraka te vrste, čak i onih najudaljenijih, a da im to nitko nije 
pokazao. Svaka životinjska vrsta ima svoj jedinstveni DNK kod ih signal emitiranja, a 
kada nekolicina doñe do novog saznanja ono se prenosi na toj valnoj dužini, putem 
„interneta životinjskih vrsta", pa ga ostali pokupe preko DNK. Znanje se 'skida' (vrši 
se 'download') pa ostali instinktivno čine ono što je nekolicina pionira morala učiti. 
Životinje su na to vrlo prijemčive zato što čitavog života nisu bile desenzibilizirane 
putem školskog sustava i medija, iako ljudska DNK ima potencijal da funkcionira na 
potpuno isti način. Što se više ljudi probudi i poveže s Beskonačnom sviješću, više će 
prenositi te frekvencije preko „šumskog telegrafa" DNK kako bi ih drugi mogli pokupiti. 
Na taj način, buñenje se počinje eksponencijalno širiti. 
Preko kanaliziranja 'Magnu' je rekao: 

Kako raste razina svjesnosti samog planeta, vi Svjetlosni radnici kuji budete surañivali 
na podizanju svoje svijesti, moći ćete primati sve profinjenije vibracije i tako ćemo vas 
moći upotrijebiti kao katalizator preko kojeg ćemo unositi sve više i više energije. 

Kako bi ove više energije mogle utjecati na 'svijet', one moraju biti 'uzemljene u ovoj 
dimenziji, a to se postiže tako što ljudi postaju provodnici, nakon čega mogu pristupiti 
t im višim frekvencijama i spustiti ih dolje u stvarnost pet osjetila. To je jedan od razloga 
zašto izgleda da se ljudi koji se osvješćuju i bude susreću s teškim izazovima u životu. 
Njihova ih čulna iskustva uzemljuju i sprečavaju njihovu 'ljudsku' razinu da se vibracijski 
odvoji od onih kojima nastoje pomoći. Dok se povezuju s višim frekvencijama, njihove 
'ljudske' noge moraju ostati čvrsto ukopane ovdje radi uzemljivanja te energije. Kada 
se ljudi pitaju: „Što moja malenkost može učiniti?" odgovor glasi: „Možete promijeniti 
svijet promijenivši sebe". Naravno, ima i 'fizičkih' radnji koje takoñer moramo obaviti, ali 
koje su to radnje znat ćete kad pristupimo višim razinama Svijesti. Iz te perspektive više 
nećemo pokušavati promijeniti nešto s iste razine svijesti na kojoj je stvoreno. Bit ćemo 
u tanju vidjeti nove načine življenja i percepcije koji će nas voditi prema poduzimanju 
radnji koje će ostvariti težnju ka univerzalnoj slobodi. U takvom energetskom okruženju 
tvorevina zavjere srušit će se kao što puca staldo izloženo dovoljno visokom tonu. "fon 
će se čuti kada: 

• Kada se toliko oslobodimo indoktrinacije uvjerenjima da se prestanemo boriti 
na rasjednim linijama nebitnih podjela kao što su rasa, religija, politika i visina 
dohotka. 
Kad istinski budemo željeli slobodu i pravdu za sve, a ne samo za sebe i one s 
kojima se slažemo. 
• Kada budemo slavili raznolikost percepcije i životnog stila shvativši ña su 
ispravno i pogrešno, dobro i loše, moralno i nemoralno često samo načini 
iskazivanja različitosti. 
• Kada prestanemo drugima nametati svoje poglede i dozvolimo ljudima da 
budu svoji sve dok svoju volju ne nameću drugima. 
• Kada činimo ono što znamo da je ispravno, a ne ono što mislimo da je ispravno 
za nas u datom trenutku. 
• Kada se prestanemo prilagoñavati mentalitetu krda zato što se bojimo izraziti 
svoju jedinstvenost. 
• Kad živimo život kao Beskonačna svjesnost, a ne kao kompjutorski program. 
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Jednom kada prestanemo strahovati za svoj opstanak u bilo kojem obliku: fizičkom, 
financijskom, socijalnom, seksualnom i svim drugim oblicima straha koji u svojoj srži 
sadrže preživljavanje, prestat će nas kontrolirati reptilski mozak kroz kojeg se, nimalo 
iznenañujuće, usmjerava najveći dio kontrole gmazovskih hibrida. Strah je glavno 
oružje kontrole, pa kad prestanemo biti uplašeni, manipulated ostaju razoružani. Strah 
je najgušći od svih mentalnih i emotivnih stanja, pa kada on nestaje, nestaje i njegov 
energetski izraz - ljuska. Čega se imamo plašiti kada smo Beskonačna svijest koja 
nikada ne umire i kada je ovaj 'fizički' svijet kojeg tako ozbiljno shvaćamo samo iluzija 
konstruirana u našim umovima? 
 
Vapaj slobode 
Postoje praktični koraci koje možemo poduzeti jednostavnom promjenom stava, a to je 
moguće učiniti odmah. Treba n am strast za slobodom i pravdom, koja se odnosi na sve 
ili se ne odnosi ni na koga. Ako samo jedna osoba nije slobodna, nema slobode, jer se 
sloboda ne može dijeliti na one koji je imaju i one koji je nemaju. Ne možete biti malko 
slobodni, individualno ili kolektivno, jednako kao što ne možete biti malko trudni. Ili 
imamo slobodu ili je nemamo, a u ovom trenutku je nemamo zato što odbijamo izraziti 
ono što nam pripada. Sloboda nije dar od strane nositelja tamnih odijela ili vojnih 
uniformi, ona je naše prirodno stanje, naše neograničeno i vječno pravo. Manipulalori 
su radili da nam je oduzmu, ah mi se ne trebamo 'boriti' da nam se ona vrati, zato 
što nikada nije nestala. Mi smo još uvijek slobodni a, kao Beskonačna svijest, uvijek 
ćemo to i biti. Problem je u tome što smo prestali izražavati tu slobodu, i dopustili 
drugima da to učine. Oni koji svjesno stoje iza zavjere ne mogu sami kontrolirati šest 
milijardi ljudi već moraju navesti narod da se meñusobno kontrolira. Oni to čine preko 
svojih uniformiranih marioneta koje svakodnevno nameću upravo onakvo orvelovsko 
društvo u kakvom će morati živjeti njihova djeca, oni to čine preko svojih ministarstava 
propagande, glavnih medija popunjenih 'intelektualnim' prostitutkama koje nam 
prodaju sustav koji, da ponovim, drži njih i njihovu djecu na nišanu. Oni to čine i preko 
pripadnika oružanih snaga, a ovi ubijaju ljude koje nisu nikada upoznali i o kojima ne 
znaju ništa, zato što je tako rekao neki drkadžija u tamnom odijelu koji bi se usrao u 
gaće na samu pomisao da ode onamo kamo šalje druge. Posljedica takvog perverznog 
stanja stvari je da su te marionete sve bliže danu kada će njihove vlastite obitelji i djeca 
biti mikročipirani državni zombiji. Kada policajci, vojnici i 'novinari' budu imali uvid 
i dalekovidnost da se pobune i odbiju biti oruñem fašističkih gospodara, vidjet će se 
koliko malo moći gmazovski hibridi u biti imaju. Njihova je moć naprosto moć koju im 
svaki dan daju ljudi - „Da gospodine, ne gospodine, što god vi kažete, gospodine". 
Kada bi se oni novinari s Pox televizije i ostalih prestali žaliti na cenzuru i pristranost 
te jednostavno zalupili vratima ili krenuli kolektivno štrajkati dok pristranost ne 
prestane, oni koji namještaju vijesti bili bi otkriveni, a kada bi to učinio dovoljan broj 
ljudi, mediji glavne struje više ne bi mogli funkcionirati. Medijski plaćenici to ne čine, 
zbog mješavine neznanja o načinu na koji su iskorišteni i stalno prisutnog pitanja 
koje redovito zvuči poput posmrtnih zvona na pogrebu slobode: „Kako bi to utjecalo 
na mene?" Kada bi policijski službenici odbili provoditi zakone donesene samo radi 
stvaranja diktature, političari i ljudi u sjeni ne bi imali načine da narodu nametnu svoju 
volju. Jadno je promatrati policajce kako izigravaju rekelaše u službi diktatora koji 
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živote svoje djece i unučadi žele učiniti mikročipiranom bijedom. Policajci se ne bune, 
zbog neznanja o načinu na koji su iskorišteni i pitanja: „Kako bi to utjecalo na mene?" 
Isti je slučaj s vojskom. Političari ne napadaju zemlje niti sami bombardiraju, ubijaju ili 
sakate nevine. Oni narede vojnicima da to učine dok ih tretiraju s krajnjim prezirom, 
kao „mutave, glupe životinje", da citiram Kissingera. Kada bi trupe odbile klali i bili 
zaklane, više ne bi bilo osvajačkih ratova niti kontrole. Oni se ne bune, zbog mješavine 
neznanja o tome kako su iskorišteni i pitanja: „Kako bi to utjecalo na mene?" Kada bi 
samo ove tri skupine odbile biti pijunima orvelovske države, zavjera bi se urušila i, kao 
što sam nekima od njih rekao, ubrzano se približava trenutak kada će mnogi očajnički 
željeli da su odbili biti pijuni. „Što ste radili kada se pojavila fašistička država, mamice i 
tatice?" „Mi smo je provodili, dušo; i daj se makni od tog televizora!" Ove propagandne 
i represivne profesije moraju se informirati o tome što se doista dogaña i smoći hrabrosti 
da nešto poduzmu. No, nemojte očekivati suviše. 
Nama treba masovno mirno odbijanje suradnje sa sustavom koji nas želi 
kontrolirati, jer bez naše suradnje on nema nikakvu moć. Na svijetu ima milijarde 
ljudi, a svega je šačica onih koji su na pozicijama stvarne moći. Kada masovno kažemo 
'ne' njihovim naredbama i nalozima, oni ne mogu ništa. Umjesto da se žalimo a zatim 
ipak pokoravamo, moramo odbiti pokoravati se zakonima koji nemaju uporišta u 
pravednosti i zdravom razumu te samo služe kontroli i zabranama. Nema potrebe za 
nasilnom pobunom, već samo za mirnom ne-suradnjom. Orvelovski svijet se može 
uvesti jedino ako mi to dozvolimo, omogućivši im da koriste metodu „zavadi pa vladaj'. 
Mreže gmazovskih hibrida manipuliraju onima koji ne podliježu novim zakonima 
kako bi se ovi suprotstavili i osudili djelovanje onih koji protiv istih zakona prosvjeduju. 
Zatim, kada stupi na snagu novi zakon koji utječe na grupaciju koja je osuñivala, dok oni 
prosvjeduju, počnu ih osuñivati oni koji su i sami prosvjedovali protiv nečeg trećeg. Od 
ključne je važnosti da se ujedinimo za slobodu svih i da podržimo svakoga u njegovoj 
potrazi za poštenjem i pravdom. Dok se meñusobno prepiru, ljudi krče put prema 
vlastitom ropstvu i ropstvu svoje djece. Fašistička globalna država neće se odnositi samo 
na jednu stranku, rasu ili religiju, već na Sve njih. Služe se tehnikom demoniziranja 
jedne religije ili skupine i okretanja ostalih religija, skupina i ljudi protiv nje. Kad je ta 
skupina uništena, istu stvar čine sa sljedećom dok se sve ne izredaju. 
Kako izreka kaže: 

Najprije su došli po Židove, ali nisam se za njih založio zato što nisam Židov. Onda 
su došli po komuniste, ali nisam se za njih založio jer nisam komunist. Zatim su došli 
po sindikaliste, ali nisam se za njih založio jer nisam sindikalisl. Zatim su došli po 
mene, ali više nije bilo nikoga tko bi se za mene založio. 

O slobodi drugih trebamo voditi računa jednako koliko i o svojoj. Nepravda je 
nepravda bez obzira u kojem se obliku javlja i koga pogaña. 
 
Ujedinimo se i oni padaju 
Stvarna snaga promjene trebaju biti 'obični' ljudi, kako ih se naziva s visoka. U stvari 
ne postoje 'obični' ljudi, već neobična Beskonačna svijest u zamci iluzije 'običnosti' . 
Milijuni su ljudi na položajima vlasti i milijarde 'običnih' ljudi. Mislim da vidim izlaz 
iz toga. Milijuni kontroliraju milijarde pomoću straha i metode „zavadi pa vladaj" i s 
time će nastaviti sve dok u odnosu na te dvije stvari ne promijenimo percepciju. Svoje 
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opredjeljenje da radimo ono što znamo da je ispravno moramo učiniti jačim od našeg 
straha od posljedica. Ako to učinimo u dovoljno velikom broju i odbijemo da nas se 
zavadi i da sc nama vlada, zavjere više neće biti. „Zavadi pa vladaj" možete vidjeli 
posvuda: u religijama, rasama, politici, platnim razredima, interesnim skupinama 
i svim aspektima društva. Svaka se skupina bori za nadmoć i teži napredovanju na 
račun ostalih. Srednju klasu huškaju protiv radničke klase, kršćanstvo i judaizam protiv 
islama, lijeve protiv desnih, bijelce protiv crnaca, a crnce protiv onih ne tako crnih. 
Odmahujem glavom i svakodnevno očajavam nad mentalitetom dječjeg vrtića koji 
održava ovaj konstruirani sukob. Taj nered može srediti jedino svjesni pomak prema 
višoj Svijesti, jer bez toga se ništa neće niti se uopće može promijeniti. Mi smo zarobljeni 
iluzijom tako što poistovjećujemo ono što jesmo s kompjutorskom razinom stvarnosti 
- s Joeom Bloggsom, s Mary Smith. Kada se počnemo poistovjećivati s Beskonačnom 
svjesnošću, podjele izmeñu nas počet će se rastvarati jer ćemo uvidjeti da nema 'nas' već 
jedino beskonačno 'ja' u svim svojim jedinstvenim izrazima. Borimo se sami protiv sebe, 
uvjereni da se borimo protiv drugih, pa je čitav globalni skukob zapravo samoranjavanje. 
Metoda „zavadi pa vladaj" zavadila je i zavladala cjelinom te joj je namjestila da ratuje 
sama sa sobom. Najveći od svih koraka ka preporodu slobode jest shvaćanje da smo 
mi Beskrajna svjesnost koja doživljava 'fizičko' iskustvo te prestanak vjerovanja da je 
iskustvo ono što mi jesmo. Sve proizlazi iz toga. 
Čak i prije nego se ova razina razumijevanja potpuno ne usvoji možemo donijeti 
odluku da prestanemo težiti nadmoći nad drugima. Želja za 'nad-moći' umjesto moći 
stvaranja izrazito je gmazovska osobina koja se izražava kroz gmazovski mozak. Osim 
toga, to je klasična potvrda nesigurnosti. Oni koji su sigurni u sebe nemaju želju za 
nadmoći nad drugima. Zašto i bi? Oni nemaju potrebu dokazivati koliko su moćni i 
uspješni putem vanjskih simbola kao što su uniforme, titule ili položaj. Oni ne trebaju 
potvrdu od drugih da su uspjeli, jer su već u miru sami sa sobom. Takvi ljudi djeluju na 
temelju pravde, a ne iz želje da pokažu koliko su moćni zloupotrebom svog položaja 
radi nametanja svoje volje drugima. To vidim cijelo vrijeme na svim razinama društva, 
čak do razine nekih malih diktatora koji vode sportove za djecu. „Ja sam glavni i bit će 
po mome makar ovo što namećem bilo komično, djetinjasto i bezobrazno do krajnosti." 
Na mnogo načina niži rangovi moći znaju biti više opsjednuti kontrolom nego neki 
iznad njih, vjerojatno zato što moraju sakriti veću količinu nesigurnosti. Proveo sam 
mnogo zabavnih trenutaka promatrajući „lokalnog policajca" u mome gradu kako 
maršira ulicama, nareñuje i doživljava orgazam kad opazi automobil kojem je prije pet 
minuta isteklo parkiranje. On misli da je jako moćan, a zapravo je samo oruñe sustava 
koji će ga na koncu ispljunuti kao košticu. 
 
Oslobodimo jedni druge 
Ako doista želimo igrati ulogu u preporodu slobode moramo prestati tražiti moć nad 
drugima te se moramo pomiriti s činjenicom da su ljudi različiti i da smiju uživati pravo 
na slobodu izbora i izražavanja čak i kada se ne slažemo s onim što govore ili rade. 
Moja je filozofija jednostavna: čini što te volja sve dok to ne namećeš drugima. Prvi 
dio te rečenice može vam se činiti kao poziv na kolektivan džumbus, ali zato drugi dio 
osigurava da to tako ne bude. „O, kažeš dakle da bi ljudi onda trebali imati slobodu da 
ubijaju i zlostavljaju djecu?" Ne, nikako. Teško da bi to udovoljilo kriteriju o nenametanju 
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vlastite volje drugima. Ova jednostavna rečenica: „Čini što te volja sve dok to ne namećeš 
drugima", sadrži i slobodu djelovanja kao i slobodu od tuñeg djelovanja. Takvo bi bilo 
društvo u kojem bih ja volio živjeti. Zlo mi je od ljudi koji drugima govore što smiju, 
a što ne smiju činiti. Čujem kršćane kako se žale na orvelovsku kontrolu koja na njih 
utječe, dok drugim ljudima govore što se smije a što ne smije na osnovu nekakvih uputa 
koje su našli u Bibliji, koju je napisao tko zna tko i tko zna kad. „Homoseksualnost je 
vražja rabota" čujem neke da govore. Pa dobro, onda to nemoj raditi, druškane, samo 
ne govori drugima što mogu, a što ne mogu radili. Suprotstavljam se svakom nametanju 
homoseksualnosti, kao što se suprotstavljam svakome tko teži da se ona stavi izvan 
zakona, a isto je i u odnosu na sve drugo. Ako ti se to ne sviña ili to ne odobravaš, onda 
to nemoj raditi. Jedino me zanima nameće li se nešto ljudima protiv njihove volje. 
Roditelji moraju poštivati pravo svoje djece da idu svojim putem i slijede svoje 
vlastite želje, a ne da nastoje koristiti krivnju i ostale tehnike manipulacije kako bi ih 
'vodili' u pravcu koji njima, roditeljima, odgovara. Mi donosimo djecu u ovu stvarnost 
kako bi je djeca slobodno doživjela, a ne da bismo im bili doživotni diktatori. Možemo 
ih savjetovati, naravno, ali oni moraju donijeti odluke o onome što rade i kamo idu 
kada dosegnu dob u kojoj takve odluke mogu donositi. Roditelji ispunjeni ljubavlju to 
poštuju i, makar se s odlukom svoje djece ne slagali, uvijek su tu kao podrška bez obzira 
na sve. Svaki roditelj koji teži da nametne vjeru, sustav vjerovanja ili životni stil svojim 
potomcima je psihološki fašist i treba mu reći diplomatski ili na druge načine kamo da 
si to metne. Mladi se ljudi trebaju buniti protiv takvih prisila i odbiti žrtvovanje svoje 
jedinstvenosti. Jedino se tako može probiti krug. Ako to uznemirava roditelje, pa žalim 
slučaj. Povezanost izmeñu roditelja i djeteta treba biti partnerska, a ne diktatorska. 
Ne slažem se s religijskim školama bilo koje vrste zato što su to mjesta indoktrinacije 
vjerovanjima daleko ekstremnija od općeg obrazovnog sustava. Ukoliko mladi ljudi žele 
biti sljedbenici religija, sretno im bilo, no to mora biti stvar slobodnog izbora nakon 
što su ispitane druge mogućnosti, a ne posljedica kontrole uma zvane „vjerska škola" 
nametane gotovo od roñenja. Roditelji koji šalju svoju djecu u vjerske škole nemaju 
poštovanja prema njihovoj slobodi izbora. Na isti način, djeca ne smiju govoriti svojim 
roditeljima što da rade ili ne rade sa svojim životima. Sloboda je uvijek dvosmjerna ili 
uopće ne postoji. Tvoja je sloboda i moja sloboda. 
 
To je samo igra 
Ono što sam u grubim crtama iznio u ovom poglavlju će, ukoliko se bude primjenjivalo, 
dovesti do svršetka zavjere i njenog orvelovskog svijeta tako što će okončati vjerovanja 
i načine ponašanja koji su omogućili ña do nje doñe. Zidovi zabrana i ograničenja će se 
srušili kada prestanemo gušiti sami sebe i jedni druge, i kada prestanemo dopuštati da 
različitosti uvjerenja i percepcija budu pukotine kroz koje djeluje strategija „zavadi pa 
vladaj". Kada smo pomireni s nekim tko izgleda, ponaša se i misli drugačije nego mi, 
više nećemo biti u zavadi. Kad nema zavade ni podjela, nestaje mogućnost za vladanje 
manjine nad većinom. Meñutim, najveća promjena života u ovoj stvarnosti nastupit će 
kada pukne ljuska i kada se sjetimo tko smo i gdje smo. Mi smo sve (i ništa); mi smo 
svugdje (i nigdje); mi smo sve što postoji, što je ikada postojalo i što će ikada postojati, u 
vječnom i beskrajnom SADA. Nas su samo izmanipulirali da to zaboravimo. Ne postoji 
„moja malenkost", osim ukoliko dopustimo da naša uvjerenja stvore takvu iluziju, a čak 
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ne postojimo 'mi', već jedno beskonačno 'ja'. 
Kako je ova knjiga neka vrst sažetka mog rada nakon više od dvadeset godina 
iskustva i istraživanja, završit č u j e s moja dva omiljena navoda iz ranijih knjiga. Citirat 
ću sjajnog američkog komičara Billa Hicksa, koji nas je napustio 1994., u dobi od 
samo trideset i dvije godine. Mogu ljudi citirati sve omiljene mistike i ljude koji sjede 
prekriženih nogu do u beskraj, ali taj je čovjek razumijevao stvari jednako duboko, 
ako ne i dublje od većine njih. Divno je opisao stvarnost: u jednom od svojih viceva: 
„Materija je samo energija kondenzirana do spore vibracije; svi smo mi jedna svijest 
koja sebe subjektivno doživljava; ne postoji smrt, život je samo san, a mi smo maštanje 
o nama samima". Izvanrednog li sažimanja istine koja n am se već toliko dugo uskraćuje. 
Na završetku tog čina, Bili oblači kaput, stavlja svoj kaubojski šešir i s tom mišlju napušta 
publiku: 

Svijet je kao vožnja u lunaparku, za koju kad kreneš, misliš da je stvarna, toliko je 
moćan naš um. Voziš se gore dolje, okolo naokolo, te bude uzbudljivo, pa strašno, 
boje su vrlo jarke i sve je jako glasno. Odreñeno nam vrijeme bude zabavno. Neki 
se ljudi tu već voze jako dugo, pa se počnu pitati: „Je li to stvarno? Ili je samo igra?" 
Drugi su se sjetili pa se vraćaju i govore nam: „Hej, ne brini, nema te čega biti strah 
- ikad - jer ovo je samo igra." A takve ljude mi ubijamo. 
„Ušutkaj ga! Uložili smo brdo novca u ovaj lunapark! Ušutkaj ga! Vidiš moje brigama 
izbrazdano čelo; vidiš moj debeli račun u banci, moju obitelj? li, pa, onda to mora 
biti stvarno": 
To je samo igra. Ali mi uvijek ubijamo one dobre momke koji nam pokušavaju reći da 
smo dopustili demonima da se raspojasaju. No, nije bitno jer... to je samo igra, koju 
možemo promijeniti kad god poželimo. To je samo odluka. Nema napora. Nema 
briga. Nema posla. Nema ušteñevine ni novca. Samo izbor, u ovom času, izmeñu 
ljubavi i straha. Oči raširene strahom žele da slavite veću bravu na vrata, da kupite 
veći pištolj i da se izolirate. Nasuprot tome, oči pune ljubavi sve nas vide kao jedno. 
Evo što možemo učiniti da promijenimo svijet, istog časa. Uzmimo sav novac kojeg 
svake godine potrošimo na naoružanje i obranu i potrošimo ga na hranu, odjeću i 
obrazovanje siromašnih, a novca će nam i priteć' - sve dok ne podmirimo potrebe 
svakog pojedinog ljudskog bića - nakon čega zajedno možemo istraživati svemir, 
unutarnji i vanjski, zauvijek... u miru. 

Ovo je naša igra, naša odluka kamo želimo ići. To je ono što su se manipulatori 
svojski trudili sakriti nam. No istina je izašla na vidjelo, dobri duh je osloboñen, a što 
ćemo učiniti s ovim znanjem naša je vlastita odgovornost. Možemo „promijeniti svijet" 
ili pobjeći i sakriti se. Kao i uvijek, kao što je rekao Bili, sve se svodi na odabir izmeñu 
straha i ljubavi. 
 
Hvala na pažnji i uživajte u vožnji. 
 
 

Život nije zadatak. U životu ne postoji apsolutno ništa za postići osim razumijevanja da ne postoji 
apsolutno ništa za postići ! 
Maharishi Mahesh Yogi 
 


